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ساخت و ساز  بی رویه 
به بهانه درآمد، خیانت است

اقتصادی   مدیرعام��ل ش��رکت آب منطقه ای 
استان البرز با اشاره به گشایش تونل انتقال آب از 
رودخانه کرج به تهران گفت : این تونل فقط ۲ متر 
مکعب در ثانیه آب انتقال می دهد و در این زمینه 
تبعات منفی زیست محیطی متوجه این رودخانه 

خروشان نیست .

به گزارش ایرنا داود نجفیان به تشریح روند 
به  تونل  طریق  از  آب  انتقال  پروژه  اجرایی 
تهران و مسائل مطرح شده در فضای مجازی 
بیان داشت: احداث  البرز پرداخت و  استان 
پروژه ۳۰ کیلومتری تونل انتقال آب رودخانه 
کرج با توجه به برنامه تدوین شده وزارت نیرو 
از  به تبع آن شرکت آب منطقه ای تهران  و 
سال ۸۱ شروع و در سال ۹۱ به اتمام رسید.

وی ادامه داد: عملیات ساخت تصفیه خانه 
شماره ۶ آب تهران از سال ۸۴ شروع شد و 
در سال جاری به اتمام رسیده است.نجفیان 
ادامه داد: بر اساس برنامه ریزی انجام شده 
با توجه  توسط شرکت آب منطقه ای تهران 
از  ای  زمان حاضر بخش عمده  در  اینکه  به 
میزان  به  تهران  ابلاغی  مصوب  تخصیص 
حدود ۲۶۰ میلیون متر مکعب آب از طریق 
تصفیه  به  بیلقان کرج  ایستگاه  و  رودخانه 
خانه های شماره یک و ۲ تهران منتقل می 
ثانیه  شود، مقرر شدحدود ۲ متر مکعب در 
از تخصیص باقیمانده آب شرب تهران از سد 
کرج از طریق تونل تازه افتتاح شده به تصفیه 
خانه شماره ۶ انتقال یابد.مدیرعامل شرکت 

براین  ادامه داد:  البرز  آب منطقه ای استان 
اساس با توجه به سقف تخصیصی آب تهران 
از سد کرج ، برداشت بیش از ۲ متر مکعب در 
ثانیه برای انتقال از تونل کرج به تهران امکان 
تامین آب تصفیه خانه های  و  نیست  پذیر 
قدیمی شماره یک و ۲ تهران از طریق ایستگاه 
قدیمی بیلقان در محدوده شهر کرج همچون 
گذشته برقرار است.kجفیان ادامه داد: با توجه 
به اینکه حدود ۲۶۰ میلیون متر مکعب آب نیاز 
تصفیه خانه های شماره یک و ۲ تهران می 
باشد با لحاظ کردن نیازهای زیست محیطی 
و حق آبه های پایین دست سد و با در نظر 
تامین آب شرب تصفیه خانه  تداوم  گرفتن 
های مذکور از مسیر همیشگی ، سالانه بیش 
از ۳۰۰ میلیون متر مکعب آب در محدوده سد 
کرج تا ایستگاه قدیمی بیلقان جاری باشد.

وی ادامه داد: براین اساس هیچ گونه تبعات 
زیست محیطی بر رودخانه کرج متصور نمی 

باشد ضمن آنکه بر اساس تصمیم های اتخاذ 
شده ، مقرر گردید که پایش و کنترل برخط 
تونل  طریق  از  آب  برداشت  میزان  )آنلاین( 
به طور مستمر توسط شرکت آب منطقه ای 
شرکت  گیرد.مدیرعامل  انجام  البرز  استان 
خوشی  خبر  به  البرز  استان  ای  منطقه  آب 
در خصوص افزایش کمی و کیفی آب استان 
اشاره کرد و گفت : باتوجه به پایین بودن سهم 
البرز از منابع آب سطحی و مشکل کمبود آب 
در استان به دستور وزیر نیرو میزان برداشت 
آب این استان از سدهای کرج و طالقان از 
۵۵ میلیون مترمکعب در سال به ۱۱۰ میلیون 
مترمکعب در سال رسیده است.نجفی ادامه 
از  البرز  آب  سهمیه  برابری   ۲ افزایش  داد: 
بهبود  برای  ارزشمندی  اقدام  سدهای مذکور 
کمی و کیفی آب این استان به شمار می رود 
که با پیگیری مسوولان استانی و نگاه ویژه 

وزارت نیرو محقق شده است .

نجفیان مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز:
خبریگزارش

دهیاری لش��گر آباد طی مجوز ش��ماره ۸۹ تاریخ ۱۳۹۹/۰۸/۰۵  شورای اسلامی در نظر دارد نسبت به اجرای آسفالت و جدول 
کاری خیابان امام خمینی )ره( و آیت الله خامنه ای به مبلغ ۵/۰۳۲/۵۰۰/۰۰۰ ریال از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار واجد 

شرایط واگذار نماید
موضوع مناقصه:

۱- تهیه مصالح و اجرای جوی نهری یا جدول بتنی ۱۵*۴۰ *۵۰ سانتیمتر بطول ۲۰۵ متر
۲- تهیه مصالح و اجرای دال بتنی به ابعاد ۱۵*۵۰ *۸۰ سانتیمتر بطول ۴۰ متر

۳- تهیه مصالح و اجرای نهر روسی دوبل با جدول بتنی  ۱۵*۴۰ *۵۰ سانتیمتر بطول ۲۵ متر
۴- تهیه مصالح و اجرای جدول بتنی ۱۵*۴۰ *۵۰ سانتیمتربصورت ایستاده و جدول کانیو خوابیده ۱۵ *۳۰ *۵۰ سانتیمتر 

بطول ۴۴۰ متر
۵- تهیه مصالح و اجرای تک جدول بتنی  ۱۵*۴۰ *۵۰ سانتیمتر بطول ۵۰۰ متر

۶- برداشتن آسفالت به عرض ۱/۵ متر با ضخامت ۱۰ سانتیمتر با دستگاه کاتربیل مکانیکی به همراه حمل نخاله بطول ۱۶۰ متر 
7- خرید مصالح و حمل اجرای لایه زیر اساس به ضخامت ۱۵ سانتیمتر به مساحت ۲۴۵۰ متر مربع

۸- خرید مصالح و حمل اجرای لایه اساس به ضخامت ۱۵ سانتیمتر به مساحت ۲۴۵۰ متر مربع
۹- تهیه مصالح و قیرپاشی به ازای هر متر مربع ۱/۲۰۰ الی ۱/۴۰۰ کیلو گرم و تهیه مصالح و اجرای آسفالت توپکا ۰۱۹ میلیمتر 

به ضخامت ۵ سانتیمتر بصورت مکانیزه به مساحت ۲۴۵۰ متر مربع
مدت قرارداد:

۶ ماه و میزان پیش پرداخت ۲۵ درصد مبلغ مذکور با ارائه ضمانت نامه بانکی می باشد 
واریز حداقل ۵ درصد به حساب ۵۶۶۰۱۵۱۳۱۳۰۳۳۱ نزد پست بانک شعبه لشگرآباد یا ارائه ضمانت نامه بانکی جهت شرکت در مناقصه

حداکثر زمان قبول پیشنهادها از تاریخ دومین آگهی به مدت ۱۰ روز و محل تحویل پیشنهادها دبیرخانه دهیاری می باشد 
کمیسیون معاملات در روز شنبه تاریخ ۱۳۹۹/۰۸/۲۴ راس ساعت ۱۱ صبح در محل دفتر دهیاری لشگرآباد برگزار می گردد و 

حضور پیشنهاد دهندگان در صورت تمایل با رعایت پروتکل بهداشتی امکانپذیر می باشد 
هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد 

از متقاضیان شرکت در مناقصه دعوت به عمل می آید جهت دریافت بقیه مشخصات با معرفی نامه و مهر شرکت به دبیرخانه 
دهیاری لشگرآباد مراجعه و آن را دریافت نموده و پیشنهاد خود ضمیمه و تسلیم نمایند.

دهیاری لشگرآباد
تاریخ چاپ نوبت اول ۱۳۹۹/۸/7            تاریخ چاپ نوبت دوم ۱۳۹۹/۸/۱۴

لشکرآباد آگهی مناقصه)نوبت دوم( تبعات زیست محیطی متوجه رودخانه خروشان کرج نیست

اولتیماتوم رئیس شورا به شهردار نسیم شهر: 
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کوت�اه خب�ر 
تردد بین تهران و کرج بلامانع است

رئیس پلیس راه البرز گف��ت: تردد خودروهای 
پ��لاک البرز و ته��ران بین این دو اس��تان مانعی ندارد.

س��رهنگ رضا گودرزی، با بیان این که تردد خودروهای 
البرز و تهران بین این دو استان مانعی ندارد، گفت: کرج 
و تهران در محدودیت های اعلام شده برای مراکز بیست 
و پنج اس��تان یکس��ان دیده ش��ده اند.او اف��زود: تردد 
خودروهای حمل بار، ناوگان مس��افربری و خودروهای 
ام��دادی ب��رای ت��ردد در راه های مواصلاتی مش��مول 
محدودیت ها نمی شود.براس��اس مصوبه س��تاد ملی 
مدیریت کرونا و به منظور جلوگیری از همه گیری بیشتر 
کرونا، ورود خودروهای غیربومی به کرج و خروج بومی 
ها از آن از ساعت ۱۲ دوشنبه مورخ ۱۲ آبان ماه تا بامداد 
شانزدهم ممنوع اس��ت و متخلفان مشمول پانصدهزار 

تومان جریمه خواهند شد.

اعضای قرارگاه عملیاتی ستاد مقابله با کرونا استان با 
حکم استاندار البرز منصوب شدند

طی حکمی از سوی استاندار البرز اعضای قرارگاه 
عملیاتی س��تاد مقابله با کرونا اس��تان منصوب شدند و 
فعالیت این قرارگاه به صورت رسمی آغاز شد. ر این اساس 
نورمحمد ف��ردی بعنوان فرمانده قرارگاه عملیاتی س��تاد 
استانی مقابله با کرونا، عباس اسلامی بعنوان دبیر قرارگاه 
و علیرضا س��لیمانی بعنوان س��خنگوی قرارگاه منصوب 
شدند.شهبازی اس��تاندار البرز طی نشس��تی در حاشیه 
جلس��ه قرارگاه عملیات ملی مقابله با کرونا که به صورت 
ویدئو کنفرانس به ریاس��ت وزیر محترم کشور برگزار شد، 
ضمن اهدا احکام به اعضای قرارگاه اس��تانی با تشریح و 
تبیین شرایط استان، توصیه های لازم را برای اتخاذ تدابیر 
ویژه جهت نظارت بر روند اجرای مصوبات ستاد های ملی 

و استانی، داشت.

تکان دهنده ترین روز کرونا در البرز رقم خورد!
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی البرز از مرگ ۳۲ 
بیمار مبتلا به کرونا طی ۲۴ ساعت گذشته در البرز خبر داد.

دکتر محمد فتحی در خصوص آخرین وضعیت کرونا در البرز 
گف��ت: تا امروز ۱۲ آبان م��اه ۱۶۲ بیمار با علائم کووید ۱۹ در 
مراکز درمانی استان بستری شده اند.وی افزود: مجموع کل 
موارد بس��تری شامل قطعی، محتمل و مشکوک، از ابتدای 
ش��یوع کرونا تا به امروز در استان البرز ۲۲ هزار و ۵۳۳ نفر 
است.فتحی با بیان اینکه در حال حاضر تعداد ۹۰۵ نفر شامل 
موارد قطعی ، محتمل و مشکوک، در مراکز درمانی بستری 
هستند افزود: از این تعداد، ابتلای ۴۰۸ نفر به بیماری کووید 
۱۹، تا این تاریخ قطعی ش��ده است.وی افزود: متاسفانه در 
۲۴ س��اعت گذشته ۳۲ بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست 
داده ان��د و مجموع جان باختگان این بیماری در اس��تان به 

۱7۴۸ نفر رسیده است. 

کارمند دانشگاه آزاد اسلامی کرج رئیس هیئت 
هاکی استان البرز شد

کارمند اداره تربیت بدنی و امور ورزش��ی دانش��گاه آزاد 
اس��لامی واحد کرج به عنوان رئیس جدید هیئت هاکی استان 
البرز انتخاب شد.مجمع انتخاباتی هیئت هاکی استان البرز با 
رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار و محمد ملکی کارمند اداره 
تربیت بدنی و امور ورزش��ی دانش��گاه آزاد اس��لامی واحد کرج 
به عن��وان رئیس جدید این هیئت انتخاب ش��د.در این مجمع 
انتخاباتی که بهرام قدیمی رئیس فدراس��یون، مجتبی جانعلی 
مدیرکل ورزش و جوانان اس��تان البرز، کیهان گلستانی معاون 
توسعه امور ورزش، سیدنعمت خلیفه سرپرست هیئت و اعضای 
مجمع حضور داشتند، محمد ملکی توانست با کسب هفت رأی 
از مجموع ۱۱ رأی و با اکثریت آرا، برای مدت چهار سال به عنوان 

رئیس هیئت هاکی استان البرز انتخاب و معرفی شود.

 به مناس��بت هفته بس��یج دانش آموزی و یوم الله ۱۳ آبان زنگ ملی 
اس��تکبار ستیزی دربستر شبکه شاد مدارس استان البرز با شعار » مرگ 
بر آمریکا و مرگ بر اسرائیل « به یاد شهید محمد حسین فهمیده نواخته 
ش��د. مدیرکل آموزش و پرورش اس��تان البرز در این آیین گفت: ۱۳ آبان 
یکی از روزهای مهم در تاریخ معاصر ایران است که هر ساله دانش آموزان 
 البرزی همانند سایر دانش آموزان کشو با امام ، شهدا و ولایت تجدید میثاق 
می کنند.س��الار قاسمی خاطرنشان کرد: دراین روز تاریخی دانش آموزان 
الب��رز نیز با اج��رای برنامه ه��ای مختلف اقدامات ضد حقوق بش��ری 
مستکبران را علیه ملت ایران محکوم می کنند.وی بیان داشت: با اشاره به 
رویدادهای یوم الله ۱۳ آبان درتاریخ پرافتخارایران، یادآورشد: امروز دانش 
آموزان و فرهنگیان زنگ اس��تکبار ستیزی را دربسترشاد مدارس البرزبه 
ص��دا درمی آورند تا بار دیگر اعلام کنند پیرو مکتب اس��لام و انقلابند.وی 
ه��دف از نواخته ش��دن این زنگ در مدارس را آش��نایی دانش آموزان با 
اهمیت روز۱۳ آبان، مفهوم استکبار، دلیل مبارزه با استکبار و نقش بصیرت 
و هوشیاری درجلو گیری از اقدامات مستکبرانه و نه گفتن به تحریم های 

ترامپ از نگاه نسل چهارمی های انقلاب اسلامی عنوان کرد.

دیدار مدیران عامل صنعت آب و برق استان 
البرز با نماینده مردم کرج

زنگ استکبار ستیزی در فضای مجازی 
مدارس البرز نواخته شد

 بهنام بیات مدیرعامل برق اس��تان البرز که به تعامل هرچه بیشتر 
با نماینده مردم در مجلس ش��ورای اس��لامی برای برطرف س��اختن 
مش��کلات باور دارد، در نشس��ت خود با نمایندگان مجلس ش��ورای 
اس��لامی، با 3 نماینده دی��دار و گفت وگو کرده اس��ت.در این دیدارها 
مطالبات و مش��کلات کش��اورزان، فعالان بخش کش��اورزی در حوزه 
انتخابیه نمایندگان بررسی و تدابیر لازم جهت رضایتمندی بهره برداران 
بخش کشاورزی اندیشیده شد.بر اساس این گزارش این نشست که 
با هدف تعامل و شناخت طرفین برگزار شد، مدیران عامل صنعت آب 
و برق استان البرز نسبت به تشریح وضعیت آب و برق استان به بحث 
و گفتگو پرداختند. در ادامه این دیدار دکتر عباسی نماینده مردم کرج، 
فردیس و اشتهارد ضمن قدردانی از زحمات تلاشگران عرصه آب و برق 
در اس��تان البرز با بیان برخی معض��لات موجود، خواهان همکاری دو 
سویه جهت رفع مشکلات مردم شریف استان شدند.در پایان این دیدار 
بهنام بیات رییس شورای هماهنگی مدیران صنعت آب و برق استان 
البرز جهت بررس��ی و رفع معضلات استان، خواهان حضور نمایندگان 

مجلس در این شورا شد.

 پ��ارک علم و فناوری البرز سلس��له وبینارهای آموزش��ی »مالکیت 
فکری در حوزه کش��اورزی« را در 10 جلسه )بصورت رایگان( برگزار می 
نماید. وبینارهای آموزش��ی در حوزه کش��اورزی با همکاری و حمایت 
صندوق نوآوری و ش��کوفایی ریاست جمهوری، وزارت جهاد کشاورزی 
و اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران در ۴0 ساعت از تاریخ 
 11 آب��ان تا ٢1 دی ۱۳۹۹ برگزار می شود.براس��اس این گزارش در این 
دوره ها که به صورت وبینار برگزار می شود دوره هایی با عناوین مقدمه 
ای بر مالکیت فکری و اهمیت آن در توس��عه و تجاری سازی فناوری، 
پتنت؛ انواع و اجزای آن، شرایط احراز و درخواست ثبت پتنت، آشنایی 
ب��ا پیش نیازهای سیس��تم داوری ثبت اختراع، جس��تجوی پتنت و 
آش��نایی با ابزارهای آن، نش��ان جغرافیایی، مقررات استفاده از نشان، 
علامت تجاری، برند و برندینگ محصولات کش��اورزی، تجاری سازی 
در محصولات کشاورزی، مقررات ملی و بین المللی ثبت ارقام گیاهی و 
حقوق به نژادی و آش��نایی با انواع قراردادهای انتقال فناوری و قوانین، 
مقررات و آئی��ن نامه های مربوط به انتق��ال مالکیت فکری در حوزه 

زیست فناوری ارائه می شود.

 برگزاری دوره های آموزشی در حوزه تجاری 
سازی و مالکیت فکری بخش کشاورزی
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 سرپرست اداره کل تامین اجتماعی استان البرز گفت : نامنویسی غیر حضوری بیمه شدگان در حال حاظر قابل انجام است قورچیان سرپرست اداره کل تامین اجتماعی استان البرزاظهار داشت: کارفرمایان 
کارگاه های مشمول قانون تأمین اجتماعی می توانند از طریق درگاه خدمات غیرحضوری تأمین اجتماعی به نشانی eservices.tamin.ir کارگران جدید خود را بدون نیاز به مراجعه حضوری نامنویسی کنند.وی افزود: 

براساس بخشنامه صادر شده کارفرمایان می توانند برای نامنویسی نیروی کار جدید و یا انتقال و جابجائی افراد شاغل در کارگاه های یک کارفرما و همچنین تغییر شعبه تأمین اجتماعی که ممکن است ناشی از جابجائی 
کارگاه باشد، از سامانه خدمات غیرحضوری استفاده کنند.قورچیان تعیین کارگاه و شعبه تأمین اجتماعی را اولین گام در زمان استفاده از سامانه نامنویسی غیرحضوری اعلام کرد و گفت: در مراحل بعد اطلاعات هویتی 

و اطلاعات بیمه ای شامل نوع شغل و تاریخ استخدام بیمه شده بایستی توسط کارفرما در سامانه ثبت شود.وی ادامه داد: درباره نیروی کار جدیدی که فاقد سابقه نزد سازمان تأمین اجتماعی باشد، کارفرما پس از ثبت 
اطلاعات هویتی و بیمه ای می بایست فایل تصاویر کارت ملی و صفحه اول شناسنامه و عکس کارگر همراه با پرسشنامه نامنویسی تکمیل شده توسط فرد مورد نظر را در سامانه نامنویسی غیرحضوری بارگذاری کند.

قورچیان افزود: پرسشنامه نامنویسی تکمیل شده افراد فاقد سابقه بیمه می بایست ظرف مدت یک ماه پس از ارائه درخواست نامنویسی غیرحضوری از طریق پست و یا مراجعه حضوری به شعبه مربوطه تحویل شود. 

نامنویسی غیر حضوری بیمه شدگان تامین اجتماعی در البرز قابل انجام است

با ابلاغ استانداری البرز:

   نماین��ده عالی دولت در اس��تان البرز با اعلام 
اینکه تعطیلی پنجشنبه ها و حضور ۵۰ درصدی کارکنان 
ادارات برای کاهش شیوع کرونا در البرز به دستگاه ها 
ابلاغ ش��ده و اجرایی می ش��ود، گفت: با پیگیری های 
مکرر و همراهی وزرای محترم کشور و بهداشت، درمان 
و آموزش پزش��کی و با عنایت ریی��س جمهور محترم 
طی مصوبه س��تاد ملی کرونا موفق ب��ه اخذ موافقت 
جه��ت اعمال محدودیت ه��ای یکپارچ��ه در تهران و 

البرز شدیم.

شهبازی با بیان این مطلب افزود: با پیگیری های 
صورت گرفته از س��تاد مل��ی مقابله ب��ا کرونا و 
گس��ترش و شیوع مجدد بیماری کرونا و اهمیت 

اجرای دقیق دستورالعمل های بهداشتی و رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی و براساس مصوبه چهل و 
دومین جلسه ستاد ملی به ریاست دکتر روحانی 
رئی��س جمهور محترم دس��تگاه ه��ای اجرایی 

استان مکلف هس��تند از روز دوشنبه ۱۲ آبان ماه 
تا پایان آبان ماه نس��بت به اجرای مصوبه ستاد 
اق��دام کنند.وی ادامه داد: بر این اس��اس ادارات 
استان باید نسبت به کاهش حضور کارکنان خود 

به میزان ۵۰ درصد اق��دام و ترتیبی اتخاذ نمایند 
ک��ه در ارائه خدمات به مردم و ارباب رجوع، بویژه 
خدم��ات ضروری به ش��هروندان وقفه ای ایجاد 
نکنند.استاندار البرز گفت: همچنین روزهای کاری 
هفته از شنبه تا چهارشنبه از ساعت 7:۳۰ تا ۱۴:۳۰ 
مانند اس��تان تهران است و در این مدت روزهای 
پنجشنبه تعطیل اس��ت.وی افزود: هدف اصلی 
از تصمیم س��تاد، جلوگی��ری و کاهش ترددهای 
غیرضرور درون ش��هری و برون شهری است، که 
لازم اس��ت دس��تگاه های اجرایی ضمن توجیه 
کارکنان خود، تدابیر لازم را اتخاذ کنند.ش��هبازی 
گفت: مراکز درمانی، بهداش��تی و خدمات رسان 

مشمول این بخشنامه نیستند.

ادارات البرز پنجشنبه ها تعطیل شد
سیاسی

البرز تولید کننده و تامین کننده پوشاک در سطح ملی است
  سرپرست شرکت شهرکهای صنعتی استان البرز در 
بازدید یک روزه خود ازچند واحد تولید پوش��اک اظهار 
کرد: استان البرز در بسیاری از بخش های تولید پوشاک 
نه تنها تامین کننده نیاز استان است، بلکه در سطح ملی 

نیز به ارائه خدمات در این حوزه می پردازد.

مهدی پور با اش��اره به شناس��ایی بیش از یک 
ه��زار و ۳۰۰ واح��د صنعتی و صنف��ی در حوزه 
پوشاک در اس��تان البرز افزود: عملکرد خوشه 
پوش��اک البرز موجب شده تا این بخش در روز 
صنعت و معدن به عنوان خوش��ه برتر پوش��اک 
 برتر کش��ور انتخاب شود.سرپرس��ت ش��رکت 
شهرک های صنعتی اس��تان البرز با بیان اینکه 
هدف م��ا س��اماندهی و شناس��ایی فرصت و 
چالش های این بخش است، عنوان کرد: یکی 
از برنامه ها برای توسعه فعالیت خوشه پوشاک 
استان، ایجاد کنسرسیوم صادراتی با هدف ورود 

به بازارهای بین المللی اس��ت.وی ادامه داد: در 
این رابطه، اقدام هایی انجام و در گام نخس��ت 
صادرات پوشاک اس��تان به کشورهای همسایه 
 و حوزه آس��یای میانه اس��ت، همچنین یکی از 
برنامه ه��ای این کنسرس��یوم، ایجاد یک برند 
مش��ترک بین ذینفعان خوش��ه پوشاک استان 

اس��ت.وی گف��ت: طراحی پوش��اک و توجه به 
بازارهای داخلی و خارجی از دیگر مواردی است 
که در این کنسرس��یوم لحاظ می ش��ود.مهدی 
پور ادامه داد: ایجاد یک نام تجاری مش��ترک، 
شرکت در نمایشگاه ها و برگزاری تورهای داخلی 
و خارجی را با هدف آشنایی هر چه بیشتر صنعت 

 پوشاک استان با متدهای روز و بازاریابی از دیگر 
برنام��ه هایی اس��ت ک��ه برای توس��عه بخش 
پوشاک استان در دستور کار قراردهیم.سرپرست 
 شرکت شهرکهای صنعتی استان البرز با اشاره به 
ظرفیت های اس��تان دربخش پوش��اک خاطر 
نش��ان کرد: توانمندی های بخش پوشاک البرز 
موجب شده تا علاوه بر تامین نیاز استان، بخشی 
از نیاز کش��ور نیز توسط تولیدکنندگان البرزی در 
این بخش به صورت مس��تقیم و غیر مستقیم 
تامین می ش��ود.وی بیان ک��رد: حداقل ۱۰ برند 
پوشاک در استان داریم که برخی از این برندها، 
علاوه بر تامین بخش��ی از نیاز کشور به تعدادی 
از کشورها مانند عراق، ترکیه، افغانستان، آسیای 
میانه و اتحادیه اروپا ص��ادرات دارند.مهدی پور 
گف��ت: با توجه به اینکه صنای��ع زیادی در البرز 
در زمینه تولید پوش��اک فعالیت می کنند، می 
توان این استان را پایتخت پوشاک کشور نامید.

مهدی پور سرپرست شرکت شهرکهای صنعتی استان:
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 رئیس کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای شهر کرج گفت: 
فرآیند تعرفه جمع آوری و دفن پس��ماندهای های پزشکی کرج سه 
برابر س��ایر استان های کشور اس��ت که باید بازنگری و اصلاح شود.

حس��ین محمدی در بیست و یکمین کمیس��یون خدمات شهری و 
ایمنی شورای شهر کرج ضمن انتقاد از نحوه جمع آوری پسماندهای 
پزشکی اظهار داشت: درکارگروه پسماند مسئولیت اجرایی جمع آوری 
پس��ماندهای عفونی و پزشکی به مدیریت پسماند واگذارشده است 
 و س��ازمان پس��ماند طبق ماده قانونی ۱7-۱۸ جمع آوری زباله ها را 
می تواند به افراد حقیقی و حقوقی واجد شرایط در غالب قرار واگذار کند دراین راستا قرارداد سازمان پسماند با پیمانکاران 
صرفا فقط قرارداد جمع آوری وانتقال زباله هاست.عضو شورای اسلامی شهر کرج افزود: در زمان تصدی اینجانب 
 در اداره کل محیط زیست استان البرز اشخاص حقیقی و حقوقی زیادی متقاضی به سرمایه گذاری در جمع آوری 
زباله های پزشکی و بی خطر سازی آن درمنطقه حلقه دره بودند و حتی پیشنهاد داده بودند تا تعرفه ها را خودشان 
تعیین کنند در این راس��تا بایس��تی دنبال همچنین س��رمایه گذارانی رفت و از دانش و ایده و سرمایه آنها بهره مند 
شد.رئیس کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای شهر کرج به اعتراض دانشگاه علوم پزشکی در خصوص تعرفه 
جمع آوری و دفن پس��ماندهای پزشکی اش��اره و تصریح کرد: هزینه دفن زباله های پزشکی و غیر پزشکی حلقه 

دره کرج سه برابر تهران و سایر استان های کشور است که در این خصوص بایستی بازنگری اساسی انجام شود.

 س��خنگوی شورای اس��لامی ش��هر فردیس از تصویب لایحه ۶ 
میلیارد ریالی اجرای برنامه جامع کاهش تصادفات رانندگی و خرید 
تجهیزات راهنمایی و رانندگی در این ش��هر خبر داد.حسن سعیدی 
باشس��یز در حاشیه جلسه علنی شورای اسلامی ش��هر با اشاره به 
فرمایش��ات رهبر معظم انقلاب اس��لامی در خصوص مش��ایعت 
همه دس��تگاه ها با پلیس راهور در جهت کاهش تصادفات و ایجاد 
زیرس��اخت های لازم، اظهار کرد: مدیریت شهری فردیس امروز در 
راستای اجرای مصوبه جامع کشوری با لایحه ۶ میلیارد ریالی راهور 
در جهت کاهش تصادفات و خرید تجهیزات این پلیس در شهر فردیس موافقت کرد.وی در ادامه با اشاره به اینکه 
لایحه مذکور با اتفاق آراء اعضای ش��ورای اسلامی شهر فردیس به تصویب رسید، عنوان کرد: ایجاد زیر ساخت های 
لازم و نصب دوربین های کنترل نظارت و پایش تصویری در معابر اصلی انجام شده و انتظار داریم که این اقدام تداوم 
داشته باشد و دوربین های دیگری نیز در سایر معابر اصلی و نقاط پر خطر شهر نصب شود.به گفته سخنگوی شورای 
اس��لامی شهر فردیس، لازم است مرکز مانیتورینگ دوربین های کنترل ترافیک و پایش تصویری در اختیار پلیس 
راهور گذاش��ته ش��ود.وی با بیان اینکه امید داریم تعامل ویژه ای میان مدیریت شهری فردیس با پلیس راهور این 
شهرستان به منظور تسهیل در امر ترافیک ایجاد شود، تاکید کرد: پلیس راهور شهرستان فردیس از زیر ساخت های 

کافی برخوردار نیست از سوی دیگر این پلیس در راستای کاهش ترافیک و قانونمند کردن تردد ها تلاش می کند.

تصویب لایحه ۶ میلیارد ریالی اجرای برنامه جامع کاهش تصادفات رانندگی در فردیس بایدتعرفه جمع آوری و دفن پسماندهای پزشکی کرج اصلاح شود

عملیات کاشت 60 هزار جعبه بنفشه در شهر کرج 
آغاز شد

عملیات کاشت ۶۰ هزار جعبه بنفشه در مناطق دهگانه   
سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  سبزبانان  همت  به  شهر 
شهری شهرداری کرج آغاز شد.واحد فضای سبز سازمان سیما، 
امور  همکاری  با  شهرداری کرج  شهری  سبز  فضای  و  منظر 
مناطق دهگانه نسبت به گل کاری گل های فصلی در سطح شهر 
اقدام کرده است.بر اساس این گزارش، طبق سال های گذشته 
در نیمه دوم سال چندین نوبت گلکاری انجام می شود که پس 
از کاشت گل های داوودی عملیات کاشت بیش از ۶۰ هزار جعبه 
بنفشه با رنگ های متنوع در سطح شهر آغاز شده و در حال 
انجام است.این عملیات با هدف ایجاد روحیه نشاط و سلامت 
شهروندان و ایجاد چشم اندازی زیبا و دلنشین در فصل سرما 

و طراوت بخشیدن به محیط شهری انجام می شود.

بازیکن البرزی در مسابقات کشوری گلف نايب 
قهرمان شد

گلف  مسابقات  دوم  مقام  البرزى  گلف  بازيكن 
قهرمانی کشور را از آن خود کرد.رضا عباس زاده، رئیس هیئت 
گلف استان البرز در این خصوص گفت: مسابقات آزاد گلف 
کشوری با حضور ۱۲ استان در مجموعه ورزشی انقلاب تهران 
برگزار شد كه ۴ ورزشکار از استان البرز در این دوره از مسابقات 
شرکت داشتند.رئیس هیئت گلف استان البرز افزود: از البرز 
امیر لواسانی، مهدی شانجانی، امیر زوینی و احمد خرمی به 
این مسابقات اعزام شدند.عباس زاده گفت: مهدی شانجانی از 
نایب  مقام   ۹ تا  هندی کپ صفر  بخش  در  البرز موفق شد 
قهرمانی مسابقات را از آن خود کند.او افزود: استان البرز برای 
اولین بار است که در این مسابقات حضور پیدا کرده و هفته 
آینده در بخش بانوان سه ورزشکار از استان در این رقابت ها 

شرکت خواهند کرد.

پرداخت وام مشاغل آسیب دیده از کرونا تا پایان 
آبان ماه تمدید شد

رئیس گروه طرح و برنامه و تحول اداری از تمدید 
مهلت زمان پرداخت تسهیلات حمایتی به صاحبان کسب و 
کارهای آسیب دیده از کرونا برای آن دسته از متقاضیان که 
پرونده تسهیلات آنان به بانک ها ارسال شده است تا پایان 
آبان ماه خبر داد.، حسین جعفری قهدریجانی با اعلام این 
خبر اظهار داشت: بر اساس مصوبه ستاد ملی مبارزه با کرونا 
پرداخت وام مشاغل آسیب دیده از کرونا تا پایان آبان ماه 
ویژه  العمل  دستور  افزود:  قهدریجانی  شد.جعفری  تمدید 
تمدید ثبت نام تسهیلات ۱۲ درصدی از طریق سامانه کارا در 
خواهد  ابلاغ  تصویب  محض  به  که  است  تدوین  دست 
تسهیلات  ارائه  از  ای  شعبه  چنانچه  است:  شد.گفتنی 
خودداری کند مراتب بصورت مستند و مستدل برای پیگیری 

از بانک مرکزی اعلام می شود.

انتصاب » مسئول امور اداری و تحول اداری « 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز طی 
حکمی » مسئول امور اداری و تحول اداری » این اداره کل 
را منصوب کرد.ناصر مقدم در حکمی زهره بهرامزاد را به 
اداره کل   « اداری  تحول  و  اداری  امور  مسئول   « عنوان 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز منصوب نمود.در متن 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  انتصابی  حکم 
البرز آمده است:همکار گرامیسرکار خانم زهره بهرامزاد با 
سلامبا توجه به پیشنهاد معاون محترم توسعه مدیریت و 
امور  به عنوان مسئول  را  ابلاغ شما  این  به موجب  منابع 
اداری و تحول اداری این اداره کل منصوب می نمایم . امید 
اهتمام جدی در  به خداوند متعال ضمن  اتکال  با  است 
)عج(  عصر  ولی  حضرت  توجهات  و  الهی  الطاف  سایه 

موفق و مؤید باشید.

کوت�اه خب�ر 

شهری

دور کاری پرسنل شهرداری کرج نباید به 
حقوق دریافتی آنها لطمه ای بزند

اجتماعی

 اعتراض عضو شورای شهر کرج در تعلل 
شهرداری در اجرای عقب کشی دیوار میدان سپاه 

اجتماعی

دستورالعمل نحوه اجرای طرح جمع آوری 
سطل های زباله به شورای شهر اعلام شود 

رئي��س  و  اول  دبی��ر    
کميس��يون برنامه و بودجه، 
حقوق��ی و املاک ش��وراي 
اسلامی ش��هر کرج با اشاره 
به اینکه سیستم تخلیه زباله 
ش��هر ک��رج  با جم��ع آوری 
سطل های موجود در محلات 
تغییر  کرده گفت: دس��تورالعمل نحوه اجرای طرح جمع آوری 
سطل های آهنی زباله مقابل ساختمانهای مسکونی به شورای 
اسلامی ش��هر به صورت مکتوب اعلام شود. فرج اله ایلیات 
در نطق پیش از دس��تور دویس��ت و نوزدهمین جلسه رسمی 
شورای شهر کرج اظهار داشت: شهرداری کرج مدتی است که 
اقدام به طرح جمع آوری سطل های زباله از مقابل ساختمان ها 
نموده اس��ت که در این راس��تا باعث ناراحتی اکثر شهروندان 
شده اس��ت. دبیر اول شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: 
نح��وه جمع آوری س��بدهای جمع آوری ش��ده بدون در نظر 
گرفتن مکانهایی که دارای سطل زباله است و باعث تفکیک و 
پخش زباله در سطح شهر و همچنین جمع شدن سگ های 
بدون صاحب در این مکانها شده است لطفا مدیریت شهری 
بررس��ی و نحوه عمل و طرح جمع آوری به ش��ورای اسلامی 

شهر ارسال شود .

 خزانه دار و رئیس کمیسیون 
و  شهرس��ازی   معم��اری، 
باف��ت های فرس��وده ش��ورای 
اسلامی شهر کرج گفت: عملیات 
دیوارکش��ی ضلع شمالی میدان 
س��پاه پ��س از گذش��ت ماهها 
تاکنون اجرایی نشده است. احد 
رس��ولی در نطق پیش از دستور دویست و نوزدهمین جلسه رسمی 
شورای شهر کرج اظهار داشت: مدیریت شهری کرج درخصوص کنار 
گذر  میدان سپاه تعامل لازم با سپاه امام حسن مجتبی )ع ( انجام 
و هر چه زودتر نس��بت به تخریب دیوار با توجه به اینکه دیوارکش��ی 
کاملا س��اخته ش��ده اقدامات لازم جهت عقب نشینی صورت گیرد. 
عضو شورای اسلامی شهر کرج در بخش دیگری از نطق خود تصریح 
کرد: محرومیت زدایی از مناطق کم برخوردار یکی از اهداف دوره پنجم 
ش��ورای اسلامی شهر کرج اس��ت که در این راستا رینگ ۳۰ متری 
اسلام آباد در حال اجرا است. خزانه دار و رئیس کمیسیون معماری، 
شهرسازی و بافت های فرسوده شورای اسلامی شهر کرج  بیان کرد: 
این پروژه با توجه به پر ش��دن قرارداد از ادامه فعالیت بازمانده است 
در این راستا از شهرداری کرج درخواست دارم تا اقدامات قانونی لازم 
جهت تداوم قرارداد ادامه فعالیت از طرف شهرداری با توجه به اینکه 

جز پروژه های مصوب شوراست انجام شود .

 چنانچه تعدادی از پرس��نل 
ش��هرداری کرج در شرایط کرونا 
و بر اس��اس بخش��نامه های 
صادره مل��زم ب��ه دور کاری یا 
حضور شیفتی در محل خدمت 
می شوند، این موضوع نباید به 
میزان حقوق و دستمزد دریافتی 
آنها لطمه ای بزند و ش��هردار محترم باید پیگیر این مس��ئله مهم 
باش��ند.اکبر سلیم نژاد طی نطق پیش از دستور در ابتدای دویست 
و نوزدهمین جلس��ه رس��می شورای اسلامی ش��هر کرج با عرض 
تبریک به مناس��بت هفته وحدت بار دیگر اهانت رئیس جمهوری 
فرانس��ه به س��احت پیامبر خاتم را به شدت محکوم کرد و هرگونه 
توهی��ن به ادیان الهی و اعتقادات مذهبی در لوای آزاد اندیش��ی و 
دموکراس��ی را غیرقابل قبول دانست.این مس��ئول قرار داشتن در 
شرایط س��خت اقتصادی را یادآور شد و عنوان کرد: شهردار محترم 
اولًا درباره پرداخت به موقع حقوق ش��اغلین در ش��هرداری کرج با 
هرگونه قرارداد همکاری تذکر لازم را به زیرمجموعه خود داشته باشد، 
ثانیاً چنانچه تعدادی از پرس��نل شهرداری کرج در شرایط کرونا و بر 
اساس بخشنامه های صادره ملزم به دور کاری یا حضور شیفتی در 
محل خدمت می شوند، این موضوع نباید به میزان حقوق و دستمزد 

دریافتی آنها لطمه ای بزند. 

تندیس »مرحوم فاتح« و »مهر پدری« زینت بخش شهر کرج می شود
 رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج گفت: ساخت دو تندیس مرحوم 
فاتح و مهر پدری در دستور کار سازمان است. پیمان بضاعتی پوربا اعلام این خبر اظهار کرد: جانمایی 
مجسمه ها در میادین یا چشم اندازهای شهری، از آن رو که موجب شکل گیری نوعی هویت ملی 
و فرهنگی می شود می تواند نوعی الگوپذیری مثبت را در جامعه رواج دهد.وی با اشاره به اینکه 
مجسمه ها و اِلمان های شهری می توانند هویت بومی هر شهر و محله ای را شکل دهند و به ویژه در 
حافظه شهروندان و زندگی روزمره آنها نقش تاثیر گذاری را ایفا کنند، عنوان کرد: با این رویکرد معاونت 
زیبا سازی و اداره هنرهای شهری سازمان سیما، منظرشهرداری کرج در راستای ارج نهادن به مقام 
مرحوم »محمد صادق فاتح« اقدام به ساخت تندیس این چهره مهم و تاثیرگذار کرده است. 

تاکید عضو شورای شهر کرج بر نظارت دقیق از کارگاه های تفکیک پسماند
  رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج گفت: از مدیریت شهری درخواست دارم 

تا بازدیدی از کارگاه های تفکیک پسماند سطح شهر انجام دهد .عباس زارع طی یادداشتی دو 
مورد تذکر کتبی به شهردار در دویست و نوزدهمین جلسه رسمی شورای شهر کرج ارائه کرد و 
اظهار داشت: علی رغم تذکرات مکرر به شهردار متاسفانه شاهد هستیم که در کارگاه های تفکیک 
پسماند از کودکان و خردسالان استفاده می شود که این موضوع غیرانسانی غیر اخلاقی و غیر 
قانونی می باشد چرا چاره ای در این خصوص اندیشیده نمی شود.عضو شورای اسلامی شهر کرج 
تصریح کرد: با توجه به بروز سانحه ای که منجر به فوت یکی از پرسنل سازمان پسماند شهرداری 
کرج شده است درخواست دارم گزارش دقیقی از چرایی حادثه تهیه و ارائه گردد. �ی
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شهری   رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: شهرداری کرج ملزم به استفاده از دیوارهای بتنی با طراحی جدید شد.

رحیم خستو طی سخنانی در دویس��ت و نوزدهمین جلسه رسمی شورای 
شهر کرج با اشاره به تصویب مصوبه شانزدهمین صورتجلسه کمیسیون هنر 
و ارتباطات در خصوص دیوارهای بتنی اظهار داشت: معضل دیوارهای بتنی 
و اس��تفاده بی رویه و نامناسب از دیوارها یا پنلهای بتنی در کمیسیون هنر 
و ارتباطات مورد بررس��ی قرار گرفت که اهم مش��کلات ناشی از این دیوارها 
شامل: خشونت بصری و فقدان زیبایی، قطع ارتباط بصری درونی و بیرونی 
دیوار و آس��یب های ناشی از آن، عدم س��ازگاری با محیط، اقلیم و فرهنگ 
شهر و بی توجهی به پیامدهای اجتماعی و فرهنگی تخریب باغها و زمینهای 
کشاورزی می شود.سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه بر 
اس��اس معضلات فوق تصمیمات زیر به اتفاق آراء به تصویب رسید، افزود: 
معاونت شهرسازی طی ۲۰ روز بعد از تصویب در صحن ضوابط و آیین نامه 
اجرایی را تدوین نماید تا از هرگونه اعمال سلیقه توسط معاونت های مختلف 

و سازمان و مناطق پرهیز گردد و همچنین ضمن احترام به سلیقه شهروندان 
درخصوص دیوار کش��ی، طراح هایی را به ش��هروندان پیشنهاد دهد.خستو 
تاکید کرد: هرگونه اقدام در خصوص س��ازه ها اعم از دیوار و بنا توسط کلیه 
معاونت ها و مناطق و س��ازمان ها منوط به اخذ مجوز از معاونت شهرسازی 
باشد و چارچوب کلی مقررات رعایت گردد.رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات 
ش��ورای اسلامی شهر کرج بر رعایت و مقید بودن به صدور مجوز صرفاً نرده 
جهت دیوار باغ ها تاکید کرد و یادآور ش��د: پروژه هایی که نیاز به دیوار دارند 
حداقل ۴۵ روز زودتر به معاونت شهرس��ازی اطلاع داده شوند تا بر اساس 
مطالعه و ش��ناختی که از بافت و مکان دارند طراحی مناسب صورت گیرد.

وی خاطرنش��ان کرد: با توجه به انتقادهای وارده هرچه سریعتر ظرف مدت 
یکماه دیوارهای بتنی که قابلیت جابجایی دارند از سطح و اطراف باغ ها جمع 
آوری ش��وند و به جای دیگری انتقال یابند.خستو، رعایت قانون در استفاده 
از دیوار نرده جهت دیوارهای حریم ش��هر را یادآور ش��د و گفت: کارگروهی از 
معاونت عمران، معاونت شهرسازی و سازمان سیما و منظر جهت بررسی و 
جمع آوری دیوارهای بتنی که بدون رعایت قانون و الزامات شهرسازی صورت 

گرفته است به ویژه در اطراف) ادامه زیرگذر هاشمی به مهرشهر( باغ سیب 
و دیوارهای بتنی داخل ش��هر تشکیل شود.به گفته رئیس کمیسیون هنر و 
ارتباطات ش��ورای اسلامی شهر کرج، این مصوبه با چند قید توسط اکثریت 

اعضاء شورای اسلامی شهر کرج تصویب شد.

شهرداری کرج ملزم به استفاده از دیوارهای بتنی با طراحی جدید شد
خستو رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج: 
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کوت�اه خب�ر 
فرماندار اشتهارد منصوب شد

فرهاد ش��یبک به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان 
اشتهارد شد.حکمی از سوی استاندار البرز، فرهاد شیبک به عنوان 
سرپرست جدید فرمانداری اشتهارد معرفی شد.شیبک پیش از این 
به عنوان معاون سیاسی انتظامی شهرستان گنبد کاووس مشغول 
فعالیت بوده اس��ت.در آیین معارفه ش��یبک با حضور شاهمرادی، 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز از زحمات و تلاش 
بیش از ۲ ساله محمد کردی فرماندار سابق اشتهارد نیز تقدیر شد.

کشف و ضبط فرآورده های دریایی غیر حلال 
گوشت در فردیس

رییس اداره دامپزشکی شهرستان فردیس از کشف و 
 ضب��ط ف��رآورده های دریایی غی��ر حلال گوش��ت در یکی از 
رس��توران های فردیس خبر داد. محمدمهدی راهنورد افزود: 
طی بازدید مشترک با حکم دادستان و همکاری اداره اماکن و 
ش��بکه بهداش��ت شهرس��تان مقدار ۲۰ کیلوگرم انواع سخت 
پوستان غیر حلال کشف و معدوم سازی شد.وی گفت: عرضه 
و فروش هرگونه ماهیان حرام گوشت شامل سخت پوستان و 
نرم تنان در مراکز عرضه و رستوران ها ممنوع بوده و در صورت 
مشاهده با آن برخورد می گردد.وی افزود طی هماهنگی انجام 
شده با مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه دامپزشکی استان در 
خص��وص حرام ب��ودن محموله مورد نظر و با نظر دادس��تان 
عمومی و انقلاب شهرس��تان تمامی محموله کش��ف شده به 

صورت بهداشتی معدوم سازی و رستوران پلمب شد.

کشف گوشت قرمز و سفید فاسد درنظرآباد

رئیس اداره دامپزشکی نظرآباد گفت: در یک شرکت تولید 
کننده ی سوسیس و کالباس در نظرآباد ۴۰۰ کیلوگرم انواع گوشت 
قرمز و سفید فاسد و غیر قابل مصرف کشف شد.میرزاپور، رئیس 
اداره دامپزش��کی نظرآباد با بیان این که در یک شرکت تولید کننده 
سوسیس و کالباس در نظرآباد حدود ۴۰۰ کیلوگرم انواع گوشت قرمز 
و س��فید فاسد و غیر قابل مصرف کشف شد، گفت: از ابتدای سال 
جاری تاکنون، ۵۵۰۰ کیلوگرم از فرآورده های دامی فاسد و غیر قابل 
مصرف در نظرآباد کشف، ضبط شده است.رئیس اداره دامپزشکی 
نظرآباد افزود: بازرس��ی و نظارت های بهداش��تی ب��ر مراکز تولید، 
نگه��داری و عرض��ه فرآورده های خام دامی در طول س��ال به طور 
مستمر انجام می شود.میرزاپور گفت: هموطنان می توانند هرگونه 

گزارش و شکایت خود را به سامانه تلفن گویای ۱۵۱۲ اعلام کنند.

توزیع 40 هزار ماسک رایگان در فردیس

مس��وول قرار گاه پدافند زیستی مقاومت بسیج امام 
رضا)ع( شهرس��تان فردیس اعلام کرد که همزمان با رزمایش 
سراسری کش��ور، ۴۰ هزار عدد ماسک بهداشتی رایگان از فردا 
دوش��نبه بین مردم این شهرس��تان توزیع می شود. مصطفی 
آلیانی ر ضمن تبریک یوم الله ۱۳ آبان و روز دانش آموز افزود: 
این ماسک ها طی س��ه روز آینده در بین مردم در محله های 
آسیب پذیر شهرس��تان فردیس توزیع خواهد شد. وی با بیان 
اینکه در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر اهمیت 
استفاده از ماسک توسط مردم، اظهار داشت: هدف اصلی از این 
برنامه فرهنگ سازی عمومی برای زدن ماسک می باشد.آلیانی 
داشت: با توجه به اینکه یکی از ملزومات مورد نیاز پیشگیری از 
این ویروس ماس��ک است فرهنگ سازی این امر عامل اصلی 

برون رفت از این بیماری سخت است. 

روزانه ۷۰ نفر در فردیس به کرونا مبتلا 
می شوند

تاکید فرماندار ساوجبلاغ بر اتمام زیر 
ساخت های مسکن مهر

 تمام ادارات می بایست در راستای 
آماده باش کامل پدافند غیرعامل باشند

  مع��اون سیاس��ی ، امنیتی 
فردیس  فرمان��دار  اجتماعی  و 
اس��تان البرز با اش��اره به نبود 
بیمارس��تان فعال ، محدودیت 
امکانات درمانی و ش��دت موج 
س��وم کرونا در این شهرس��تان 
 گف��ت : روزان��ه ب��ه طور متوس��ط 7۰ نف��ر در فردیس ب��ه کرونا مبتلا 
می ش��وند. علیرضا صیاد افزود: از ابتدای ش��یوع کرونا در استان البرز 
تاکنون، س��ه هزار و ۲۳7 نفر فردیسی به علت کرونا در بیمارستان های 
استان بس��تری ش��ده اند.در این مدت مرگ ۴7۱ نفر مشکوک و ۲۱۹ 
نفر قطعی کرونا در شهرس��تان فردیس ثبت شده است.معاون فرماندار 
فردیس اظهار داشت: در موج های اول و دوم کرونا روزانه به طور متوسط 
۲۰ نفر در این شهرس��تان به کرونا مبتلا ش��دند اما اکنون 7۰ نفر در روز 
رس��یده است ضمن آنکه میانگین مرگ قطعی و مشکوک به کرونا پنج 
نفر در روز ثبت می ش��ود.وی گفت: این در حالی اس��ت که شهرستان 
فردیس از داشتن حتی یک تخت بیمارستانی محروم است و بیمارستان 
های کرج بار بیماران کرونایی فردیس را بر دوش دارند.معاون سیاسی 
فرماندار فردیس از س��اکنان این شهرستان خواست مخاطرات کرونا را 
جدی بگیرند و برای پیش��گیری از شیوع گسترده این ویروس مهلک و 
پرخطر ضمن استفاده از ماسک ، پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند.

 فرمان��دار س��اوجبلاغ در 
نشس��ت بررسی مس��ائل و 
مشکلات مس��کن مهر که با 
حض��ور معاون ام��ور عمرانی 
، مدی��ران خدم��ات رس��ان 
ومدیر عامل ش��رکت عمران 
 در س��الن اجتماعات فرمانداری ساوجبلاغ بر گزار شد بر اتمام زیر 
س��اخت های مس��کن مهر تاکید کرد.مهدی مهرور با بیان اینکه 
این جلس��ه برای رفع و تسهیل مشکلات در شهر جدید هشتگرد 
برگزار ش��ده افزود :کمیته ای مرک��ب از نمایندگان تام الاختیار در 
گروه کارشناس��ی تشکیل و نس��بت به طرح راهکار مناسب برای 
حل مش��کلات س��اکنان ارائه و تا حصول نتیجه پیگیری نمایند.

فرماندار شهرستان س��اوجبلاغ افزود : کسانی باید در کمیته های 
تخصصی حضور داش��ته باشد که اطلاعات کافی و مسئولیت لازم 
را در خصوص طرح ها و پروژه های مسکن مهر داشته باشد .وی 
با بیان اینکه شرکت عمران فرصت یک ماهه دارد تا زمین تصفیه 
خانه ش��هر جدید را تعین تکلیف نماید .رماندار س��اوجبلاغ ضمن 
تاکید به همه دستگاه های خدماتی برای واگذاری انشعابات برق ، 
آب، گاز و تلفن افزود : برای تکمیل زیر ساخت های مسکن مهر از 
همه ظرفیت خود استفاده نمایید تا مشکل مالکان بر طرف شود .

  جلس��ه ش��ورای پدافن��د 
غیرعامل شهرس��تان به ریاست 
مهن��دس ارمندپور سرپرس��ت 
فرمان��داری و باحض��ور اعضای 
این ش��ورا برگزار گردید. در این 
جلس��ه مهندس ارمندپور ضمن 
تاکید بر اهمیت پدافند غیرعامل اظهار داشت: پدافند غیرعامل به معنای 
کلیه تمهیدات غیرنظامی جهت مقابله و پیشگیری از بحران در بخش های 
مختلف اس��ت که در جامعه امروز بسیار حائزاهمیت بوده و تمام ادارات 
می بایس��ت در راس��تای آماده باش کامل پدافند غیرعام��ل به ویژه در 
ش��رایط کنونی برای مقابله با کرونا باش��ند.وی در ادامه با بیان ضرورت 
مس��ئولیت پذیر بودن مدیران گفت: در راس امور کلیه مدیران شهرستان 
باید مسئولیت پذیر بوده و پیش از وقوع بحران آمادگی کامل رویارویی با 
آن و پس از بحران نیز توان حل آن را داشته باشند.سرپرست فرمانداری 
نظرآباد افزود: تمام ادارات می بایس��ت نسبت به شناسایی نقاط ضعف 
و ق��وت اداره مربوطه اق��دام و پیش از وقوع بحران تمام مش��کلات و 
کمبودهای موجود را رفع نمایند.لازم به ذکر است در ادامه اعضای شورای 
پدافند شهرستان نظرآباد به ارائه گزارش عملکرد در خصوص آماده باش 
در بح��ران و نیازهای موجود پرداخته و مقرر گردید اقدامات خود در این 

راستا را هم به دبیرخانه شورای پدافند غیرعامل شهرستان اعلام نمایند.
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 کسبه میدان میوه و تره بار کرج در راستای اهداف انسان دوستانه خود اقدام به جمع 
آوری انواع میوه برای استفاده جامعه پزشکی و پرستاری البرز کردند.حمید کریمی، رئیس 

مرکز نیکوکاری اصناف و بازاریان کرج با بیان این که مبارزه با ویروس کرونا و حمایت از 
خانواده های آسیب دیده، محور فعالیت های این مرکزنیکوکاری در سال جدید بوده است، گفت: 
امروز هم با کمک کسبه میوه و تره بار کرج مرحله نخست اهدای میوه به کادر درمان البرز برای 
حمایت از مدافعان سلامت انجام شد و در روز های آینده مراحل بعدی جمع آوری میوه کسبه 

خیر انجام می شود.او افزود: تلاش همکاران و همراهان در مرکز نیکوکاری اصناف و بازاریان 
استان البرز متوقف نشده است و تا زمان نابودی کامل ویروس کرونا ادامه خواهد داشت.

حمایت کسبه از کادر درمان البرز با اهدای میوه
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 ۵۱۵ دانشجو و دانش آموز نخبه مورد حمایت کمیته امداد البرز در بخش های 
علمی، تحصیلی، ورزشی فرهنگی، هنری، قرآنی و ثبت اختراع شناسایی شدند. معاون 
فرهنگی کمیته امداد امام خمینی )ره( البرز با بیان اینکه ۴۰7 نفر از نخبگان مددجوی 

شناسایی شده این نهاد دانش آموز و ۱۰۸ نفر دانشجو هستند، خاطرنشان کرد: نخبه های 
شناسایی شده جهت پرورش استعداد و آمادگی برای ورود به بازار کار به مرکز نیکوکاری 

فرهنگ، هنر و رسانه معرفی می شوند ک استرضا البرزی افزود: مددجویان دارای اختراعات 
با کد ثبت، رتبه های برتر کنکور سراسر، دانش آموزان، دانشجویان و طلاب دارای معدل بالا، 

و...از دیگر مددجویان نخبه شناسایی شده هستند.

شناسایی ۵۱۵ دانشجو و دانش آموز نخبه مورد حمایت کمیته امداد البرز

اقتصادی جلسه کمیته درآمدی شهرداری به ریاست 

مهندس عظیمی شهردار و اعضاء کمیته با هدف بررسی 
راهکارهای هم افزایی افزایش درآمد، ساماندهی و بهبود 
نح��وه وصول مبال��غ درآمدی و نیز پیگی��ری مصوبات 
 جلس��ه قبل در سالن جلس��ات ش��هرداری برگزار شد .

در ابتدا مهندس اکبر جمعدار دبیر کمیته درآمدی 
با قرائت متن صورتجلس��ه قبل خواس��تار توضیح 
کامل در خصوص ش��رح وظایف مس��ئولین طی 
زمانی که در نظر گرفته شده از جلسه قبل تا بحال 
شد. مهندس عظیمی شهردار نیز با مهم برشمردن 
این قبی��ل نشس��تها و ارائه راهکارهای مناس��ب 
جهت کس��ب درآمد بیش��تر و خدمات مطلوب تر 
اظهار داش��ت : باید تلاش نماییم تا با تقویت حوزه 
اجرایی قوی ، وصول مطالبات ، درآمد و همچنین 
تقویت کمیسیونهای قانونی و درآمد زای شهرداری، 

 آم��وزش و نظ��ارت ب��ر نح��وه اقدامات پرس��نل 
حوزه های درآمدی و شهرسازی و مشارکت جویی 
از ش��هروندان گرامی در راس��تای خدمت رس��انی 
بهینه به آنان ، درآمد ش��هرداری را افزایش دهیم.

مجید عظیمی ضم��ن تاکید بر همفکری و تلاش 

جهت ارتقای بخش درآمدی و ارائه خدمات بهینه 
 ت��وام با تکریم ارباب رجوع، اظهار داش��ت: تمامی 
واحد ه��ا باید همکاری و ت��لاش لازم را به منظور 
وصول مطالبات معوقه داش��ته باش��ند و در جهت 
تحقق آن از تمامی ظرفی��ت ها و امکانات موجود 

اس��تفاده نمایند .ش��هردار کوهس��ار با بیان اینکه 
اعض��ای کمیته درآمد ملزم هس��تند ب��رای بهبود 
وضعیت مالی شهرداری، ایده و طرح درآمدی ارائه 
کنن��د گفت: نگاه ها در بح��ث درآمد زایی نباید به 
واحد خاصی معطوف ش��ود باید تمامی واحدهای 
درآمدی ب��ه نوبه خود در این ام��ر مبادرت نمایند 
.عظیمی در پایان افزود: وصول به موقع درآمدهای 
پیش بینی شده، مدیریت شهری را در ارائه خدمات 
کارآم��د و نیز تحق��ق اهداف، برطب��ق برنامه های 
تدوین ش��ده یاری  می نماید لذا بسیار ضروری به 
نظر می رسد ، عوامل مؤثر در معوق شدن مطالبات 
ش��هرداری شناس��ایی ش��ده و راهکارهایی جهت 
چگونگی وصول آن پیش��نهاد واجرا ش��ود.گفتنی 
اس��ت در پایان جلس��ه علاوه بر بررسی وضعیت 
درآمد شهرداری، اعضای کمیته پیشنهادات خود را 

در زمینه افزایش درآمد اعلام نمودند.

تاکید شهردار کوهسار به وصول مطالبات معوقه
در جلسه کمیته درآمدی شهرداری مطرح شد:

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۲۰۰۱۷۵۹  مورخ ۹۹/۵/۲۸ جلسه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و س��اختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبت ساوجبلاغ تصرفات مهران صادقی 
فرزند حمید به شماره شناسنامه ۱۹۳۳ در ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی  به مس��احت ۴۱۱/۹۰ متر مرب��ع در پلاک ۱۸۴  اصلی واقع 
در لش��کر آباد جزء حوزه ثبتی س��اوجبلاغ از مالکیت نظر علی فلاح فر 
موضوع سند ۵۱۹۰۳ مورخ ۴۹/۶/۹دفترخانه ۱۷  تهران محرز گردیده 
است. لذا به منظوراطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز در 
روزنامه های کثیر الانتشار و محلی همزمان در یک تاریخ چاپ و آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض، درخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات س��ندمالکیت صادر خواهد ش��د.    دادنامه ۱۰۶ -۱۱۱۸۳/۹۱۳  

تاریخ انتشار اول :  ۹۹/۷/۲۹  تاریخ انتشار دوم  : ۹۹/۸/۱۴
مهران رشیدی-رییس اداره ثبت اسناد واملاک ساوجبلاغ

اخطار اداری
ش��رکت گلچین ممتاز دشت به نش��انی تهران خ شریعتی بن بست مسعود پلاک 
۲۵ – ۲ آقای قاس��م ذوالفقاری شهریور به نشانی تهران خ میرداماد نبش پاساژ آرش 
فروشگاه آهنگ  در خصوص پرونده اجرایی فوق )۸۲۰۰۳۰( اعلام می دارد برابر آئین 
نامه اصلاحی اجرای اسناد رسمی با توجه به گذشت بیش از شش ماه از قطعیت ارزیابی 
اموال منقول در صورت تمایل به ارزیابی جدید مقتضی اس��ت ضمن واریز س��ه فقره 
فیش دستمزد کارشناسی هر یک به مبلغ ۳/۰۰۰/۰۰۰ ریال به همراه ارائه درخواست 
کتبی ظرف مدت ۵ روز از تاریخ ابلاغ این نامه مراتب را به این اداره اعلام نمایید در غیر 

اینصورت مزایده بر اساس ارزیابی قبلی انجام خواهد شد . م الف۱۱۴-۱۷۰۷-۲۸۰۴
مدیر اجرا واحد اجرای اسناد رسمی نظرآباد – رسول مالمیر
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    دماوند              اسلامشهر   
    شمیرانات

چهارشنبه 14 آبان 1399
 شماره 1537

 گام برداشتن شهرداری لواسان در راستای 
آموزش های شهروندی و کسب درآمد

ابوالقاس��م ش��جاعی فرد سرپرس��ت واحد فضای سبز 
ش��هرداری لواس��ان از برنامه های این واحد درخصوص افزایش 
درآمدزایی و نگاه ویژه شهردارلواسان به آموزش شهروندی درحوزه 
پرورش گل و گیاه و توس��عه فضای سبز خبر داد.به گزارش روابط 
عمومی شهرداری لواسان، شجاعی فرد با اشاره به اینکه گلخانه ها 
در حال حاضرتوانایی تولید گل و گیاه مازاد بر نیاز فضای سبز شهر را 
دارند تصریح کرد: بالحمدالله در زمینه تولید گل های فصلی و دائمی 
مورد نیاز خود کفا هستیم و در صورت موافقت شهردار محترم توان 
عرضه آن ها با قیمت و کیفیتی بسیار مناسب و رقابتی را داریم.وی  
بازدید از گلخانه ها برای عموم بازدیدکنندگان آزاد بوده و درصورت نیاز 

مشاوره های لازم به مراجعه کنندگان ارائه خواهد شد .

احیای درختان بخشی از اراضی لتیان توسط فضای 
سبز شهرداری لواسان

ابوالقاسم ش��جاعی فرد سرپرست فضای سبز شهرداری 
لواس��ان از مذاکرات صورت گرفته درخصوص تحویل گرفتن 
جنگل های لتیان خب��رداد. به گزارش روابط عمومی ش��هرداری 
لواس��ان، ش��جاعی فرد با تاکید بر عزم  راسخ شهرداری لواسان در 
راس��تای افزایش سرانه فضای سبز تصریح کرد: در حال مذاکره  و 
عقد قرارداد برای تحویل گرفتن بیش از ۳۰۰  هکتار از اراضی جنگلی 
منطقه لتیان هستیم.   وی با اشاره به بروز آتش سوزی های سالیانه 
و خشک شدن درختان این ناحیه به دلیل عدم رسیدگی مناسب ابراز 
امیدواری کرد: در نظرداریم با رسیدگی به درختان منطقه، اراضی لتیان 
را به لحاظ زیست محیطی احیا نماییم و با احداث اماکن تفریحی و 

گردشگری موجبات رفاه شهروندان عزیز را فراهم کنیم.

طرح جهادی اصلاح وبهینه شبکه بیست کیلو ولت 
رودبار قصران

طرح جهادی اصلاح وبهینه پاییزی در منطقه لواسانات و 
رودبار قصران با همکاری پیمانکاران وپرس��نل این منطقه به نحو 
مطلوب به اجرا درآمد. به گزارش روابط عمومی اداره برق لواسانات، 
شریعتی در اجرای طرح جهادی اصلاح شبکه افزود: باتوجه به با 
حضور ۱۵ اکیپ در سه مرحله شاخه زنی ، تعویض مقره ، تغییر 
آرایش شبکه از فیدر فشم وانشعابات فشار متوسط جاده زایگان 
وگرمابدر این طرح به اج��را درآمد .مدیریت منطقه تصریح کرد:  
هدف از اجرای این طرح پایداری شبکه و رفع خاموشی در راستای 

رضایت مندی مشترکین است.

برخورد با تخلفات گران فروشی روغن جامد، مایع و 
چای در شهرستان دماوند

رئیس اتاق اصناف شهرستان دماوند از برخورد با تخلفات 
گران فروشی روغن جامد، مایع و چای در این شهرستان خبر داد.

رضا میرزاکریمی اظهار داش��ت: گش��ت بازرسی از فروشگاه های 
عرضه مواد غذایی در شهرستان دماوند توسط بازرسان اتاق اصناف 
ب��ا ه��دف بررس��ی قیمت عرض��ه کالاه��ای مختل��ف و نحوه 
خدمت رس��انی این فروشگاه ها به ش��هروندان انجام گرفت.وی 
افزود: در این گشت ضمن بررسی رعایت پروتکل های بهداشتی 
توسط متصدیان مربوطه و برخورد قانونی با تخلفات صنفی از جمله 
گران فروشی و تقلب انجام شد و جریمه ای بالغ بر دو میلیارد ریال 

برای آنها صادر شد.

پلمب یک واحد غیرمجاز پرورش ماهی قزل آلا در 
دماوند

رئیس اداره دامپزش��کی شهرستان دماوند گفت: یک 
واحد غیرمجاز پرورش ماهی قزل آلا در محله اوره شهر دماوند 
پلمب شد.س��ید علی امامی اظهار داش��ت: یک واحد پرورش 
ماهی قزل آلا که به صورت غیرمجاز در محله اوره ش��هر دماوند 
فعالی��ت می کرد، ب��ا پیگیری های ب��ه عمل آمده از س��وی 
کارشناسان و بازرسان بهداشتی اداره دامپزشکی و پلیس نظارت 
بر اماکن عمومی شهرستان دماوند با اخذ دستور مقامات قضایی 

پلمب شد.

�ی
اع
تم
ج
ا

۷۶ درصد تماس ها با سازمان آتش نشانی اسلامشهر مزاحمت تلفنی است
  پیام سپیدار اسلامشهر یوسف منطقی رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
اسلامشهر گفت: متاسفانه از تعداد ۵۶۸۰ تماس صورت گرفته از سوی شهروندان با سامانه 
۱۲۵ سازمان در مهرماه سال جاری ، تعداد ۴۳۳۶ مزاحمت تلفنی بوده که این امر موجب 
بروز مشکل در پاسخگویی به تماس های اضطراری و امدادرسانی به موقع به افراد حادثه 
دیده واقعی خواهد شد. وی در ادامه اظهار داشت: براساس قانون مجازات اسلامی بخش 
تعزیرات و مجازات های بازدارنده، هرگاه کسی به وسیله تلفن یا دستگاه های مخابراتی دیگر 
برای اشخاص حقیقی یا حقوقی ایجاد مزاحمت کند، به مجازات حبس از سه ماه تا یک 
سال محکوم خواهد شد.

 تشریح محدودیت های جدید کرونایی توسط فرماندار اسلامشهر
  پیام سپیدار- اسلامشهر ،فرماندار اسلامشهر با اشاره به افزایش ابتلاء، بستری و مرگ و میر 

ناشی از ویروس کرونا گفت: از کلیه همشهریان عزیز تقاضا دارم با توجه به ابلاغ مصوبات ستادملی و 
استانی مقابله با کرونا از ساعت ۱۲ ظهر روز دوشنبه ۱۲ آبانماه تا روز جمعه از استان تهران خارج نشوند.

مسعود مرسلپور فرماندار اسلامشهر با بیان مطلب فوق اظهار داشت: برای خودروهایی که این مصوبه را 
رعایت نکنند جریمه ۵ میلیون ریالی)۵00 هزار تومانی( لحاظ خواهد شد.وی با اشاره به افزایش شدت 
بیماری و قدرت بالای ابتلاء و انتقال ویروس کرونا به دیگران، تعداد زیاد بیماران بدحال در بیمارستانها 
و فوت نیمی از بیماران بستری در بخش icu بیمارستانها گفت: از مردم عزیز اسلامشهر درخواست دارم 
تا از هرگونه رفت و آمد با بستگان و اقوام، دورهمی های ، شرکت در مراسم خودداری کنند. �ی
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صفری شهردار دماوند:

اجتماعی   ش��هردار دماون��د ب��ا بی��ان اینک��ه پایانه 
مسافری برون ش��هری دماوند در حال تکمیل و تجهیز 
اس��ت، گفت: با انتقال خط های تاکس��ی به پایانه برون 

شهری گره های ترافیکی منطقه گیلاوند رفع می شود.

عباس صفری در خصوص عدم انتقال ش��رکت های 
مسافربری و تاکسی های خطی به پایانه برون شهری 
اظهار داشت: شرایط در پایانه برون شهری مهیا است 
اما به دلیل اینکه ممکن است مسافران مسیر موجود 
تا پایانه را طی نکنند و از خودروهای عبوری شخصی 
استفاده کنند، اقدام ما بی معنی می شود گرچه تلاش 
بس��یاری کردیم ت��ا پایانه مورد اس��تفاده قرار گیرد.

وی با بیان اینکه در حال افزایش تاسیس��ات پایانه 
هس��تیم،گفت: با راه اندازی دوربین های نظارتی در 
س��طح شهر می توانیم چهار راه گیلاوند را کنترل کنیم 
تا سوار کردن مسافران توسط سواری های غیرخط از 
بین برود و با اطمینان بیشتری مسافران را به پایانه 
س��وق دهیم، اما برای این کار ساختمان باید تکمیل 
و آماده شود.ش��هردار دماوند گف��ت: در حال حاضر 

س��اختمان ترمینال در دس��ت تکمیل است، هر قدر 
تاسیسات و س��اختمان ها کامل تر شوند بیشتر دچار 
چالش می شویم زیرا تعاونی مسافربری از این جهت 
نیاز به اطمینان خاطر دارد،  درحال تامین اعتبار برای 
این مهم هستیم و قسمتی از آن تامین شده است.

صف��ری ادامه داد: با توجه ب��ه خدماتی که در طرح 
کلی همچون پمپ بنزین، کارواش، تعویض روغنی، 
فضاهای اقامتی و استراحتی دیده بودیم، عملا قوت 
بیشتری می یابد و می توانیم راحت تر پروژه را به پیش 

ببریم.وی تصریح کرد: براس��اس اعتباری که تامین 
شده اس��ت پروژه را به تدریج به پیش می بریم تا با 
ایجاد تاسیسات لازم تاکسی داران و مسافران به پایانه 
منتقل شوند.ش��هردار دماوند بیان کرد: با اجرای این 
پروژه می توانیم بخش��ی از گره های ترافیکی در بلوار 
آیت الله خامنه ای به ویژه در چهار راه گیلاوند را کاهش 
دهیم.  ش��هردار دماوند گفت: برای تکمیل پروژه نیاز 
به اعتبار بسیاری اس��ت و با گرانی های موجود اصلا 
نمی ت��وان اعتبار لازم را برآورد ک��رد، اما به مرور زمان 

آن را تامین و پروژه را به تدریج اجرا می کنیم.صفری 
عن��وان کرد: با تکمیل پایانه برون ش��هری ش��رکت 
سیرگس��تران، ش��رکت مینی بوس ران��ی دماوند و 
بس��یاری از خط ها از دماوند به رودهن و دماوند به 
تهران و دیگر خط های برون ش��هری به پایانه منتقل 
می شوند.وی گفت: رسیدن به هدف مذکور مستلزم 
کامل ش��دن زیرساخت هاس��ت و س��اماندهی امور 
مربوطه است، خیزهای بزرگ و خوبی برای این مهم 
برداشتیم اما متاسفانه استقبال نشد و در این مسیر 
با گره هایی مواجه بودیم.ش��هردار دماوند ادامه داد: با 
توجه به اینکه بس��یاری از مش��کلات شهر دماوند به 
ویژه در حوزه معابر حل شده است، شهرداری فرصت 
بهت��ری دارد ت��ا پروژه های نیمه تم��ام که از اهمیت 
خاصی برخوردارند را به اتمام برساند.صفری تصریح 
ک��رد: نمی توان زمان تکمیل پروژه پایانه را برآورد کرد 
و احتمالا س��ال بعد به اتمام برس��د، اما پروژه های 
بلوار یادگار امام، کش��تارگاه، بلوار ش��ورا، پل ولیران، 
 آتشنش��انی و تعمیرگاه مرکزی رو به اتمام هستند، 
بلوار مشا و بلوار امام حسین نیز در نیمه راه قرار دارند.

پایانه مسافری برون شهری دماوند در حال تکمیل و تجهیز است

بزرگترین مانور شبانه نیروهای عملیاتی، امدادی 
و خدماتی شهرداری اوشان فشم میگون

اوشان،فشم،میگون  ش��هردار   
از اجرای مان��ور بزرگ برخورد با 
ساخت و ساز غیرمجاز و آمادگی 
در براب��ر ح��وادث غی��ر مترقبه 
نیروهای عملیاتی،  با مش��ارکت 
خدماتی و امدادی خبر داد.رضا ریاحی 
این مانور بزرگ را فرصتی برای توان آزمایی کلیه ارگان های خدمت رس��ان 
و فرصتی برای تمرین پرس��نل شهرداری برای مواقع بحران دانست.وی از 
اهداف برگزاری این مانور، به ایجاد هماهنگی هر چه بیشتر بین واحد های 
امدادرسان نظیر آتش نشانی اشاره کرد و افزود : طی سالیان اخیر در بخش 
رودبارقصران اولین بار است که مانور  شبانه برگزار می شود و این امکان برای 
کارکنان فراهم شد تا استفاده از توان فکری در مواقع بحران را تمرین کنند. 
همچنین یکی از اولویت های اصلی مدیریت شهری در این برنامه توقف و 
برخورد با ساخت و سازهای غیر مجاز نیز بود که با حضور چندین خودروی 
گشتی از نقاط شهر بازدید بعمل آمد.بنابراین گزارش، در این مانور رضا ریاحی 
شهردار اوشان،فشم، میگون از نقاط مختلف شهر بازدید کرد و ضمن بررسی 

نقاط قوت و ضعف دستورات مقتضی را صادر نمود.

 ارتقای بستر مخابراتی لازمه توسعه دولت  شهردار اسلامشهر نمونه کشوری شد
الکترونیک است

  فرمان��دار ش��میرانات گفت: 
توسعه بس��تر مخابراتی پیش 
نی��از ارائ��ه خدم��ات دول��ت 
الکترونیک به مردم است.سید 
مهدی ساداتی در دیدار با یافتیان 
عضو هیئ��ت مدیره مخاب��رات ایران 
با اش��اره به گسترش حوزه های آموزشی،مش��اغل و دریافت خدمات 
دستگاهها در بستردرگاههای اینترنتی ابراز کرد: دولت الکترونیک یکی 
از مصادیق کش��ورهای های توسعه یافته است که دولت به این مقوله 
توجه ویژه ای دارد و شهرستان شمیرانات با توجه به شرایط جغرافیایی 
از نقصان بس��یاری در آنتن دهی تلفن های همراه  که بس��تر دریافت 
اینترنت است رنج می برد.فرماندار ش��میرانات خواسته های مردم را 
مطالبه ای به حق دانس��ت و تاکید کرد: با توجه به ش��رایط کرونا نیاز 
است شرکت مخابرات در تقویت بستر مخابراتی و دستگاه های اداری 
به زیرساخت های الکترونیکی و تجهیزات ارائه خدمات دورکاری مجهز 
ش��وند و در واقع شیوع ویروس کرونا تاکیدی بر ضرورت توسعه دولت 

الکترونیک است .

   پیام سپیدار- اسلامشهر، در 
نشست مشترک  شهرداران و 
روسای ش��وراهای اسلامی و 
مدی��ران کل پدافند غیر عامل 
اس��تانها از  ش��هردار اسلامشهر 
تجلی��ل ش��د.  همزم��ان ب��ا هفته 
نکوداش��ت پدافند غیر عامل با حضور سردار دکتر غلامرضا جلالی  رئیس 
سازمان پدافند غیرعامل کشور ،جمالی نژاد رئیس سازمان شهرداری ها و 
دهیاری های وزارت کشور ،حسین قاسمی مدیرکل مرزی و پدافند غیرعامل 
وزارت کشور و مسئولین کشوری و لشکری به میز بانی وزارت کشور بصورت 
ویدئو کنفرانس برگزار شد، از دکتر حسین طلا شهردار اسلامشهر به عنوان 
شهردار نمونه کشوری در حوزه پدافند غیر عامل با اهدای لوح تقدیر تجلیل 
ش��د.در متن لوح اهدایی به دکتر طلا که به امضای س��ردار جلالی رئیس 
س��ازمان پدافند غیر عامل کش��ور رسیده ،آمده اس��ت:« تلاش و همت 
جنابعالی در جهت تحقق اهداف و سیاس��تهای ابلاغی پدافند غیر عامل 
به منظور مصون سازی زیرساخت ها کش��ور مباهات این سازمان بوده و 

به عنوان یکی از برگزیدگان سال  ۱۳۹۹ این عرصه معرفی می شوید«.

کوت�اه خب�ر 

ایران  اسلامی  جمهوری  راه آهن  مدیرعامل    
گفت: با توافق انجام شده بین راه آهن و شهرداری 
اسلامشهر موانع اجرای احداث کمربندی شمالی 

برطرف می شود.

به گزارش فارس ، سعید رسولی معاون وزیر راه و 
شهرسازی و مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی 
ایران در حاش��یه بازدید از پروژه کمربندی شمالی 
اسلامش��هر با اعلام همکاری راه آهن با شهرداری 
اسلامشهر برای رفع موانع اجرای پروژه، اظهار کرد: 
با توافقات انجام ش��ده بین راه آهن و ش��هرداری 
اسلامشهر مسائل و موانع پیش روی اجرای طرح 
کمربندی شمالی رفع می شود.وی گفت: کمربندی 
شمالی اسلامش��هر پروژه مهم و ارزشمندی برای 
منطقه بوده که با همت بلند شهرداری اسلامشهر 

به اجرا در آمده اس��ت.مدیرعامل راه آهن با اشاره 
به استقرار کارگاه های متعددی برای اجرای سریع 
این پروژه ادامه داد: کمربندی شمالی اسلامشهر 
در چند قس��مت با اراضی و مستحدثات راه آهن 
تداخ��ل پیدا می کند و بر اس��اس یک باور عمیق 
که ما همه خدمتگذار مردم هس��تیم و خروجی 

اقداماتی که انجام می گیرد برای مردم اس��ت، با 
هماهنگی خوبی که با شهردار اسلامشهر داشتیم 
توافق شد تا راه آهن و شهرداری اسلامشهر دست 
به دس��ت هم دهند تا انشاءالله اجرای این پروژه 
سرعت بیشتری یابد.رسولی با تشریح مواردی از 
توافقات انجام ش��ده، بیان کرد: بخشی از اراضی 

راه آهن برای عبور کمربندی در اختیار ش��هرداری 
اسلامشهر قرار می گیرد و در۳ نقطه از شبکه ریلی 
راه آهن تقاطع غیرهمس��طح احداث می شود تا با 
این تفاهم به عمل آمده شاهد رفع موانع و بهبود 
در سرعت احداث این مسیر باشیم.وی با تأکید بر 
اینکه با توافق به عمل آمده کار وارد مرحله عملیاتی 
شده است، افزود: با بازدید امروز و توافقات انجام 
گرفته پروژه وارد فاز عملیاتی شده و مشکلی برای 
اج��رای این پروژه مهم و اساس��ی نداریم.معاون 
وزیر راه و شهرس��ازی خاطر نشان کرد: با توجه به 
اینکه اج��رای احداث این پروژه از چند جبهه آغاز 
شده هر نوع همکاری و همراهی که برای پیشبرد 
اهداف طرح لازم باش��د، آمادگ��ی لازم را داریم و 
قطع��اً در این زمینه پیگیری ه��ای لازم را به عمل 

خواهیم آورد.

موانع احداث کمربندی شمالی اسلامشهر رفع می شود
رسولی معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران:
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اخبار  شهرداری باقر شهر

اخبار  شهرداری فرو ن اباد

 بازنشستگی فصل تازه ای از زندگیست

سعید اس��تاد فرج ش��هردار باقرش��هر با بازنشستگان 
شهرداری باقرشهر دیداری از جنس صمیمت داشت.  طی نشستی 
بازنشستگان ادوار گذشته شهرداری با شهردار باقرشهر دیدار کردند. 
در این نشس��ت صمیمی که در محل دفتر شهردار باقرشهر برگزار 
گردید، اس��تاد فرج ضمن تقدیر و ی��ادآوری خاطرات، از زحمات 
چندین س��اله و خدمات صادقانه این بزرگواران تقدیر کرد و گفت: 
بازنشستگی فصل تازه ای از حیات و آغازی بر زندگی جدید است.  
وی ادامه داد : قدردان زحمات و خدمات فی س��بیل الله ش��ما در 
دوران حضور در شهرداری هستیم و به معنای واقعی شماجهادگر 

خیرات و برکات بودید.

مدیریت شهری و جوانان باقرشهری آماده لبیک به 
فرمان مقام معظم رهبری هستند

حس��ین گراوند رئیس کمیسیون بهداشت و درمان و 
عضو شورای اسلامی در این باره گفت : مردم ما در دوران هشت 
سال دفاع مقدس علیرغم کاستی های فراوان در کنار رزمندگان 
و در پشت جبهه افتخار آفرینی کردند و برگی زرین در کارنامه 
دفاع مقدس به یادگار گذاش��تندوی ادام��ه داد: تاریخ مجددا 
تکرار شده و بنا بر فرمایشات مقام معظم رهبری،جبهه ای دیگر 
برای حماسه آفرینی و مبارزه با ویروس کرونا آغاز شده است و 
برای تحقق فرمایش��ات ایش��ان، نیاز به عظ��م ملی و حضور 
گسترده مردم داردگراوند در ادامه گفت: با توجه به فرمایشات  
معظم له ، مجموعه شهرداری و ش��ورای اسلامی باقرشهر، با 
تمام قوا آماده و مهیا اس��ت تا نسبت به اجابت منویات مقام 
معظم رهبری با آمادگی و حضور پررنگ در س��طح ش��هر وارد 

میدان عمل شود.

نصب برج های نوری بوستان های جدید شهر 
فرون آباد

ش��هردار ف��رون آب��اد از نصب ب��رج های ن��وری در 
بوستان های تازه تأسیس مسکن مهر امین و سلامت خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شهرداری و شورای اسلامی شهر فرون 
آباد مهندس کورش میرزای��ی افزود: به منظور احیای فضاهای 
مناسب شهری در شب و برای روشنایی فضای پیرامون اقدام به 
نصب برج های نوری در بوس��تان های جدید واقع در مس��کن 
مهرامین جنب مدرسه و جنب ساختمان شماره ۲ آتش نشانی 
) ساختمان سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی ( گردید.وی بیان 
داشت: نور یکی از مسائل مهم در حفظ امنیت مردم می باشد و 
بدون ش��ک هر فضای زیبا در ش��ب بدون نوری مناسب فاقد 
کارآیی مطلوب می باش��د.وی اضافه کرد: استفاده از طراحی و 
نورپردازی علاوه بر جلوگیری از بزهکاری ش��بانه، باع�ث حس 

امنیت و روحیه نشاط در شهروندان می شود.

تأمین روشنایی بلوار تازه تأسیس امامت در شهر 
فرون آباد

ش��هردار ف��رون آباد از تأمین روش��نایی بل��وار تازه 
تأس��یس امامت در شهر در راس��تای ارتقای کیفیت محیط 
شهری و فضاهای عمومی خبر داد. به گزارش روابط عمومی 
شهرداری و ش��ورای اسلامی شهر فرون آباد مهندس کورش 
میرزای��ی در این خصوص افزود: در جهت زیباس��ازی منظر 
ش��هری، ارتقای کیفیت محیط ش��هری، احی��ای فضاهای 
 مناس��ب ش��هری در ش��ب و حفظ امنیت ش��هروندان طی 
برنام��ه ریزی های صورت گرفته تامین روش��نایی بلوار فوق 
صورت پذیرفت.وی با بیان اینکه روشنایی خیابان های سطح 
ش��هر علی رغ��م زیبایی موجب احس��اس امنیت بیش��تر 
شهروندان در شب می شود، خاطر نشان ساخت: زیباسازی 
ش��هری و ارتقای کیفیت محیط شهری و فضاهای عمومی از 
جمله مواردی است که شهرداری در کنار سایر برنامه های در 

دست اقدام به آن نگاه ویژه ای دارد.
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  رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان ورامین گفت: با صدور پروانه چرا 
برای ۲۲۳ بهره بردار شهرستان ورامین، کوچ پائیزه این افراد به مراتع جنوبی دشت ورامین 

آغاز شد.»اصغر سپه وند« گفت:همه ساله همزمان با آبان ماه، عشایر کوچنده دشت ورامین 
وارد مراتع جنوبی شهرستان شده و به مدت ۶۰ روز نسبت به تعلیف دام های سبک خود 

اقدام می کنند.وی افزود:با آغاز فصل چرای پائیزه، ۳۳ هزار واحد دامی عشایر دشت ورامین 
، وارد مراتع این شهرستان شده و تا اوایل دی ماه در این منطقه حضور خواهند داشت.وی 
تصریح کرد:با توجه به شرایط جوی مناسب و بارش  نزولات جوی در بهار امسال، وضعیت 

پوشش گیاهی مرتع برای تعلیف دام ها مناسب است.

  فرماندار پاکدشت گفت: در سایه توجه ویژه دولت تدبیر و امید به مناطق 
روستایی، از میزان مهاجرت روستانشینان به مناطق شهری کاسته شده و سهم 

جمعیت روستایی در شهرستان پاکدشت افزایش یافته است.هادی تمهیدی در جلسه 
بررسی مشکلات روستای آفرین از توابع بخش شریف آباد پاکدشت گفت: روستاها 

بخش مولد جامعه هستند که تولید و اشتغال به ویژه در حوزه کشاورزی در آن ها رونق 
دارد، بنابراین با رفع مشکلات و موانع توسعه این مناطق می توان شعار جهش تولید 

مد نظر رهبر معظم انقلاب را محقق و موجب رونق تولید در حوزه های کشاورزی و 
�یدامپروری شد.
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آغاز کوچ عشایر ورامین به مراتع جنوبی دشت این شهرستان  سهم جمعیت روستایی در شهرستان پاکدشت افزایش یافته است

از  گفت:  ورامین  شهرستان  فرماندار  اقتصادی   
ابتدای امسال تا کنون ۱۸۰ مورد ساخت و ساز غیرمجاز 
در اراضی کشاورزی شهرستان ورامین تخریب و اراضی 

مرغوب کشاورزی آزاد شده است.

حس��ین کاغذلو در جلس��ه بررس��ی وضعیت س��اخت و 
س��ازهای غیرمجاز در اراضی کش��اورزی که در محل دادگاه 
بخش جوادآباد برگزار ش��د اظهار کرد: برخورد با س��اخت و 
ساز غیرمجاز و تغییر کاربری اراضی کشاورزی، از مهمترین 
برنامه های مسوولان شهرستان ورامین است که با پیشگامی 
جهاد کشاورزی و پشتوانه دستگاه قضایی پیگیری می شود. 
وی تصریح کرد: اقتصاد ورامین برپایه کشاورزی استوار است 
و هر گونه تغییر در کاربری این اراضی و یا س��اخت و س��از 
غیرمجاز در آن، اقتصاد شهرستان را با چالش جدی مواجه 

می کند از این رو، با جدیت با هر گونه تغییر کاربری، ساخت 
و ساز و تفکیک اراضی کشاورزی برخورد می شود. وی اظهار 
کرد: از ابتدای امسال تا کنون ۱۸۰ مورد ساخت و ساز غیرمجاز 

به اس��تناد تبصره ۲ ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی و با 
حکم قضای��ی در مناط��ق مخلتف بخش ه��ای مرکزی و 
جوادآب��اد ورامین تخریب و بی��ش از ۳۵۰ هزار مترمربع از 

اراضی مرغوب کشاورزی شهرستان آزاد شد.فرماندار ورامین 
گفت: این تعداد تخریب ساخت و سازهای غیرمجاز نسبت 
به مدت مش��ابه سال گذشته، ۱۹۰ درصد رشد داشته است..

وی اظه��ار کرد: در یک مورد از این تخریب ها، ۴۰ باغ ویلا در 
یکی از مناطق روس��تایی ورامین تخریب شد.کاغذلو افزود: 
مالکان ساخت و سازهای غیرمجاز موظفند تا ظرف مدت ۱۰ 
روز نسبت به تخلیه نخاله های باقیمانده در اراضی کشاورزی 
اقدام کنند.وی تاکید کرد: بخش��داران، دهیاران و مسوولان 
جهاد کشاورزی موظفند تا نسبت به بررسی وضعیت ساخت 
و ساز در اراضی کشاورزی اقدام و پیش از هر گونه ساخت، 
دیوار کشی و یا تفکیک، نسبت به توقف عملیات اقدام کنند.

ورامین بیش از ۸۰ هزار هکتار اراضی قابل کش��ت دارد که به 
دلی��ل محدودیت منابع آبی، ۳۸ هزار هکتار آن زیر کش��ت 

انواع محصولات زراعی و باغی می رود.

تخریب۱۸۰ مورد ساخت و ساز غیر مجاز در ورامین
کاغذلو فرماندار شهرستان ورامین خبرداد:

   بخش��دار مرکزی پاکدش��ت گفت: به منظور س��هولت 
تردد روس��تائیان و کاهش میزان تلفات جاده ای، محورهای 
روستایی بخش مرکزی پاکدشت ایمن شد.رضا خانی گفت: 
محورهای روستایی، از مسیرهای پرتردد به ویژه در ایام کشت 
و کار محصولات کشاورزی محس��وب می شود که در صورت 
عدم توجه و نبود علائم و استاندارد سازی، می تواند در صورت 
بروز حوادث جاده ای، تلفات انسانی را به همراه داشته باشد.

وی گفت: پس از اجرای پروژه ایمن س��ازی محور روس��تایی قوهه به قلعه نو، ایمن سازی محور روستای 
هدف گردشگری توچال از توابع بخش مرکزی با نصب تابلوهای راهنما و علائم ایمنی و هشدار دهنده در 
دستور کار قرار گرفت.وی با اشاره به اینکه علائم جاده ای در افزایش ضریب ایمنی راه ها نقش مؤثری دارد 
و زبان گویای جاده ها محس��وب می ش��ود؛ افزود: راهنما و علائم ایمنی و هشدار دهنده که نقش هدایتگر 
و بازدارن��ده از تخلفات را دارند با همکاری اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرس��تان پاکدش��ت در 
مس��یر روستای هدف گردش��گری توچال از توابع بخش مرکزی نصب شد.خانی تصریح کرد: واقع گرایی 
در تعیی��ن تابلوها و علائم و دقت در انتخاب و محل نص��ب آن، اعتماد رانندگان را افزایش داده و موجب 
ارتقای ایمنی عبور و مرور و کاهش تصادفات جاده ای خواهد شد.وی با تأکید بر ساماندهی و ارتقای سطح 
ایمنی محورهای روستایی خاطرنشان کرد: این پروژه در قالب تعریض، شانه سازی، رفع نقاط حادثه خیز، 
اصلاح قوسی، رنگ آمیزی تیرهای برق، نصب چراغ های چشمک زن و دیگر علائم ایمنی ادامه یافته و به 
زودی محورهای حاجی آباد، فیلستان و جیتو در بخش مرکزی شهرستان پاکدشت ایمن سازی می شود.

 محورهای روستایی پاکدشت ایمن شد

   مع��اون فن��ی و ام��ور عمرانی فرمانداری پیش��وا 
گفت:روند بازآفرینی بافت فرسوده شهر پیشوا با کندی 
پیش می رود و همه دستگاه های متولی باید با همکاری 
منسجم این فرآیند را تسریع بخشند.ابوالفضل نجفی در 
جلسه ستاد بازآفرینی ش��هری اظهار کرد: شهرداری به 
عنوان دبیر ستاد بازآفرینی لازم است تا تعامل بیشتری 
با سایر نهادها برای تسریع بخشیدن به پروژه بازآفرینی 
بازار سنتی پیشوا داشته باشد.وی گفت: وجود حرم مطهر امامزاده جعفر)ع( و بازار سنتی پیشوا که 
آمیزه ای از هنر، معماری و قدمت تاریخی است، نعمت بزرگ و فرصت طلایی برای منطقه به شمار 
می رود که باید در بازآفرینی شهری، به شاخصه های معماری اصیل ایرانی توجه کرد.وی تصرح 
کرد: حرم حضرت جعفربن موسی الکاظم)ع( و بازار سنتی پیشوا، مکمل یکدیگرند و لازم است تا 
اجرای طرح توسعه و بازآفرینی آن ها که اهداف و منافع مشترکی دارند، به موازات هم پیش رود.

نجفی افزود: فاز اول طرح بازآفرینی بازار س��نتی پیشوا باید طبق برنامه زمانبندی و تا اسفندماه 
امسال عملیاتی شود.وی گفت: طرح توسعه حرم مطهر و تفضیلی شهر با تعارضاتی همراه است 
که لازم است با برگزاری جلسه مشترک بین ادارات اوقاف و امور خیریه، میراث فرهنگی، موقوفه 
امامزاده، شورای شهر، شهرداری و کارشناسان محلی، این تعارضات برطرف شود.معاون فرماندار 
پیشوا افزود: شبکه آبرسانی بازار سنی پیشوا بسیار قدیمی و فرسوده است بنابراین اداره آبفا مکلف 

است پروژه جابجایی خط لوله انتقال آب و اصلاح شبکه آبرسانی بازار را هرچه سریعتر اجرا کند.

روند بازآفرینی بافت فرسوده شهر پیشوا با کندی 
مواجه شده است

شهر ری میزبان جشنواره مجازی صبحانه 
روستایی در یک گردش روستایی شد

تولید ذرت علوفه ای در شهرستان ری ۱۰ 
درصد افزایش یافت

۴۰۰ دانش آموز کهریزکی گوشی هوشمند تلفن 
همراه ندارند

دستی  صنایع  و  فرهنگی، گردشگری  میراث  اداره  رئیس   
شهرستان ری گفت: جشنواره مجازی »صبحانه روستایی در 
یک گردش روستایی« با همکاری شورای اسلامی و دهیاری 
روستای محمودآباد شهرستان ری برگزار می شود.، امیر مسیب 
ترین  نزدیک  در  میتوانند  تهرانی  زاده گفت: شهروندان  رحیم 
فاصله تجربه یک روستا گردی را داشته باشند و با برگزاری این 
جشنواره به دنبال معرفی ظرفیت های گردشگری روستاهای 
شهرستان ری هستیم.رئیس شورای روستای محمود آبادو دبیر 
این جشنواره گفت: یکی دیگر از اهداف این جشنواره گردشگری 
معرفی یک صبحانه های روستایی ارگانیک به گردشگران است 
که می توانند با حضور در مناطق روستایی آن را تجربه کنند.

خداداد گفت: فرهنگ غذایی ما بخشی از تاریخ و هویت این 
سرزمین است که  به عنوان یک میراث ارزشمند امروز  به دست 
ما رسیده است .دبیر اجرایی این جشنواره خاطر نشان کرد : این 
برنامه از نیمه دوم آبان ها به صورت هفتگی برای علاقه مندان 

به روستاگردی برگزار می شود.

  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ری با اشاره به پایان عملیات 
کشاورزان  گفت:  تهران،  جنوب  در  ای  علوفه  ذرت  برداشت 
ای نسبت  تولید ۵۲۸ هزار تن ذرت علوفه  با  شهرستان ری 
اند. به سال گذشته در حدود ۱۰ درصد افزایش تولید داشته 

جبرئیل برادری اظهار داشت: امسال پس از برداشت گندم، ذرت 
علوفه ای در ۹ هزار و ۶۰۰ هکتار از اراضی کشاورزی شهرستان 
ری کشت شد. وی عنوان کرد: برداشت این محصول از اوایل 
شهریورماه آغاز و تا اواسط آبان ماه ادامه دارد و امسال برداشت 
ذرت علوفه ای با ۳۵ دستگاه کمباین و ۳۲۰ دستگاه کامیون 
شهرستان  ذرت کاران  عملکرد  اینکه  بیان  با  وی  شد.  انجام 
ری امسال در مقایسه با سال های گذشته در هر هکتار ۲ تن 
افزایش یافته است، افزود: امسال به دلیل آب و هوای مناسب 
و استفاده کشاورزان از روش های نوین کشاورزی در حدود ۵۵ 
تن از هر هکتار ذرت علوفه ای برداشت می شود.مدیر اداره جهاد 
کشاورزی ری با اشاره به اینکه این شهرستان رتبه اول تولید 

ذرت علوفه ای را در استان تهران  را دارد.

شهرستان  توابع  از  بخش کهریزک  پرورش  و  آموزش  رییس    
ری گفت: بیش از ۴۰۰ دانش آموز این بخش فاقد گوشی هوشمند 
 هستند که با کمک خیران برای آنها گوشی تهیه خواهد شد. محمد رضا 
افضلی نیا اظهار داشت: بیش از ۴۰۰ دانش آموز در بخش کهریزک 
گوشی هوشمند ندارند و نمی توانند از برنامه های شاد استفاده کنند و 
برای این تعداد تبلت به  مبلغ ۱۸۰ میلیون تومان اعتبار با همت وکمک 
خیران برای تهیه گوشی مورد نیاز است. وی افزود: متاسفانه بیش 
از۴۰۰ دانش آموز کهریزکی به آموزش مجازی دسترسی ندارند و برای 
اینکه دچار افت تحصلی و عقب ماندگی در آموزش نشوند به کمک 
خیران نیاز است.این مسئول آموزشی خاطر نشان کرد: تهیه تبلت برای 
دانش آموزان نیازمند در منطقه کهریزک موجب رفع معضلات آموزشی 
این قشر در فضای مجازی می شود.رییس آموزش و پرورش بخش 
کهریزک از توابع شهرستان ری با بیان اینکه برای تهیه و تامین تبلت 
مورد نیاز دانش آموزان بخش کهریزک تاکنون مبلغ ۱۸۰ میلیون تومان 
تامین اعتبار شده است، گفت: در مرحله اول 7۰ تبلت با همت و کمک 

خیران و بمناسبت میلاد پیامبر و امام جعفر صادق )ع( توزیع شد.
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چهارشنبه 14 آبان 1399
 شماره 1537

 ایستگاه آتش نشانی ویژه بانوان در شهریار 
راه اندازی می شود

برای اولین بار در اس��تان تهران؛ ایستگاه آتش نشانی 
ویژه بانوان در ش��هریار راه اندازی می شود.سرپرس��ت سازمان 
آتش نش��انی وخدمات ایمنی با اعلام خبر فوق افزود:حوادث 
آتش نش��انی در برخی مواقع نیاز به نیروهای آتش نشان بانو 
دارد که دراین راس��تا به زودی ایستگاه آتش نشانی ویژه بانوان 
در شهریار راه اندازی خواهد شد.حمیدرضا خسروی ظهر جمعه 
در حاش��یه ی بازدید از آزمون عملی جذب نیروی انسانی برای 
مشاغل عملیاتی آتش نشانی شهرداری های استان تهران که با 
حضور علیرضا طاهری نس��ب، مدیرکل امور شهری و شوراهای 
اس��تانداری تهران در دانشگاه شهید بهش��تی انجام شد، اظهار 
داشت: بانوان در آزمون عملی آتش نشانی استان تهران شرکت 
کردن��د و در ص��ورت کس��ب امتی��ازات لازم جذب س��ازمان 
آتش نش��انی و خدمات ایمنی شهرداری شهریار می شوند و در 
صورت قبولی این بانوان، ش��هریار اولین ش��هر در استان تهران 

خواهد بود که بانوانی آتش نشان را به خود خواهد دید.

 جدول  و س�رگرمی  1537

     قدس                 شهریار
     ملارد

افقي:  ۱ -مكان، مرغ می رود، رختخواب - گونه، رژه جنگی - حیوان وفادار، 
نگهبان گله - مرتجع، متعصب۲ - خط کش بیگانه - اثری از ناصر خسرو - 
ضربه سر۳ - معروفتر - بر كشیدند۴ - دوستی - پایان - هوس۵ - صدمه 
و آسیب، كارتن باز نشده - جمع نیت، اهداف، مقاصد - بیهوده، گیاهی بسیار 
بی م��زه۶ - صابون خیاطی، گل بتونه - هواپیمای یک نفره - رنگ نفرت7 
- غذای س��نتی كرمان - اهک - تالاب، آبگیر۸ - گام بی ته - هزارو صدو 
یازده - مدافع اسپانیا۹ - ساکن محله، شایسته، مقیم - گذشتن ، مطالعه 
اجمالی، گذر کردن - کسی که کار ناشایستی به او نسبت داده شده۱۰ - شهر 
یزد، ش��هری در استان یزد - شهر عزیزی در عراق - یازده، دو یار هم قد۱۱ - 

محروم - نیس��تی، سكسكه۱۲ - کلمه همراهی، آش، 
حرف مشایعت - در معدن بدنبال آنند - سیخ نانوایی، 
بالشتك نانپزی۱۳ - پهلوان - راه میانبر، طریق کوتاه - 

عدد یک رقمی - مقابل گرم، گرم نیست
 عمودي :  ۱ - پزش��ک اتاق عمل - نوعی ش��وت در 
بس��كتبال - نیمی از یگان۲ - خاندان حضرت رسول 
)ص( - نوعی پرنده ش��کاری، زبان��ه ترازو۳ - تکرار 
ح��رف دوازدهم - یاری - گزیده ه��ر چیز۴ - چاق 
فرنگی، چاق خارجی - گل سرخ - هلاك، گاه روزگار 
از بعض��ی ها در می آورد۵ - ضمیر غائب، وی، ضمیر 

س��وم شخص مفرد - خودم، ضمیر وزنی، سه کیلو - تله، فیلمی از جلال 
مهربان۶ - تابلویی از ادگار دگا7 - شیر درنده - میدان جنگ۸ - انعکاس 
صدا در کوه - کم پش��ت - خداوند، چاشنی غذا - ترمز چارپا۹ - پاپوش 
س��نتی - رش��ته كوهی در اروپا - زیر پا مانده۱۰ - کش��ور هزار خلیج - 
کش��وری در قاره سیاه۱۱ - كاش��ف دماغه امیدنیك - هنوز لاتین، علامت 
مصدر جعلی - طبل بزرگ، طبل رس��وایی۱۲ - در میان حشرات به معمار 
حرفه ای معروف اس��ت، موریانه - فوتبالیست سال جهان ۱۹۹۵) لیبریا 
(، فوتبالیست س��ال اروپا در۱۹۹۵) آ.ث.میلان ( - سرود دسته جمعی، 

ناشنوا، آب شرعی۱۳ - تو مردی - مترجم، مترجم آذری

جواب جدول 1536

آغاز عملیات گلكاری و نهال كاری پاییزه در بوستان های شهر قدس
   مهندس مختاری، شهردار قدس از آغاز عملیات بازپیرایی و بهسازی فضای سبز 

بوستان های سطح شهر خبر داد.  مهندس مسعود مختاری گفت : همان گونه که توسعه 
بوستان ها و فضاهای سبز معابر یکی از شاخص های مهم توسعه شهری می باشد، نگهداری 
و بازپیرایی این فضاها نیز به منظور حفظ تازگی و نشاط محیط شهری ضروری است. بر 
همین اساس، عملیات گلکاری و نهال کاری در راستای بهسازی فضای سبز بوستان های 
شهرقدس در دستور کار قرار گرفته است.عنوان کرد: با توجه به در پیش بودن فصل سرما، در 
اجرای این عملیات از گونه های مختلف گیاهی که در مقابل سرمای هوا مقاوم تر بوده، جهت 
ارتقای کیفیت و طراوت بیشتر فضای سبز بوستان ها استفاده می شود.  

راه اندازی مجدد پله های برقی پل هوایی فاز ٣ و ١ شهر اندیشه
  شهردار اندیشه از راه اندازی مجدد پله های مکانیزه برقی پل هوایی ما بین  فاز 3و فاز یک  

این شهر خبر داد .وی در این خصوص گفت : یکی از امکاناتی امروزه در شهرها پله های برقی 
است که با هدف آسایش و راحتی بیشتر مردم در پل های هوایی ، مترو و زیر گذر های عابر 
پیاده ایجاد و شهروندان نیز ابراز رضایتمندی از اینگونه امکانات درشهر ها دارند .وی ادامه داد : 
در شهر اندیشه با توجه به اینکه این امکان به صورت ویژه و با ساختار متفاوت تری در پل هوایی 
فاز 3و فاز یک بنا شده است، مدتی به دلیل اتمام قرارداد پیمانکار و عدم داشتن بیمه حوادث 
متوقف شده بود .علی ملکی افزود :  بدلیل حساسیت هایی که در این نقطه با اولویت برای راه 
اندازی این پله اقدام نمودیم تا با سیر قانونی مراحل آن را برای استفاده مردم آماده نماییم. �ی
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  رئیس اتحادیه مش��اورین املاک شهرستان 
شهریار با اشاره به اینکه میانگین قیمت متراژ واحد 
مس��کونی نوساز در شهرستان ش��هریار از ۱۲ تا ۱۵ 
میلیون تومان است، گفت: در برخی مراکز تجاری 
ش��هریار تعداد واحد های مشاور املاک از مجموع 
سایر مش��اغل بیشتر شده اس��ت که باید از سوی 

مدیران شهرستان مدیریت شود.

رضا کوچک پور رئیس اتحادیه مشاورین املاک شهرستان 
شهریار اظهار داش��ت: در خصوص ساماندهی مشاورین 
املاک شهرس��تان ش��هریار طی تعامل صورت گرفته با 
اداره پلیس اماکن، اتاق اصن��اف و اداره صمت طی یک 
ماه گذشته ۳۲۵ واحد مشاور املاک فاقد مجوز در سطح 
شهرستان شناسایی شد.وی گفت: ۱7۵ واحد برای اخذ 
مج��وز اقدام کرده و تا به امروز ۵۰ واحد نیز موفق به اخذ 
مجوز ش��دند و حدود ۱۵۰ واحد نیز برای پلمب به مراجع 
ذی صلاح ارجاع ش��دند.رئیس اتحادیه مشاورین املاک 
شهریار بیان کرد: به هیچ وجه به کسانی که مجوز کسب 
را اخذ نکردند فک پلمب داده نخواهد شد و گرفتن جواز 
کس��ب امروز بسیار تسهیل شده است و قانون به رعایت 

کنندگان آن احترام خواهد گذاشت.کوچک پور ادامه داد: به 
نظر می رسد با اشباع واحد های مشاورین املاک در آینده 
نزدیک محدودیتی در راس��تای صدور جواز واحد مشاور 
املاک در هر منطقه ش��هریار طبق نظر مدیران شهرستان 
اعمال ش��ود.وی ادامه داد: در بخشی از شهرستان مراکز 
تجاری وج��ود دارد که تعداد مش��اورین املاک از تعداد 
مجموع سایر مشاغل بیشتر ش��ده است و تعداد زیادی 
به این ش��غل روی آورده اند که بایستی مدیریت شود که 
صلاحیت اتحادیه خارج است.رئیس اتحادیه مشاورین 
املاک شهرستان شهریار خاطرنشان کرد: زمانی که واحد 
فاقد مجوز به اتحادیه و اتاق اصناف معرفی ش��وند فک 
پلمب تا زم��ان اخذ مجوز صادر نخواهد ش��د و بالاجبار 
بایس��تی مدت��ی را طبق قانون پلم��ب بماند.کوچک پور 
افزود: میانگین امروز قیمت متراژ واحد نوس��از مسکونی 
و آپارتمانی در سطح شهرستان شهریار از ۱۲ تا ۱۵ میلیون 
تومان اس��ت.وی اضافه کرد: در س��اخت یک ساختمان 
حدود ۳۰۰ نوع ش��غل و صنف درگیر هس��تند که تمامی 
آن ها در یک سال اخیر افزایش قیمت داشته اند و به تبع 
قیمت تمام ش��ده ملک نیز افزایش داشته است.رئیس 
اتحادیه مشاورین املاک شهرستان شهریار تصریح کرد: 
به هر حال برخی دلال بازی ها در خصوص خرید و فروش 
املاک نیز صورت می پذیرد اما نمی توان گفت دلیل اصلی 

افزایش قیمت واحد های مسکونی است.

پلمب ۱۵۰ دفتر مشاور املاک 
بدون مجوز در غرب تهران

 

 مدیر اداره آموزش و پرورش شهرس��تان ملارد 
با اش��اره به کلنگ زنی احداث آموزش��گاه ۱۲ کلاسه 
مجم��ع خیری��ن مدرسه س��از و س��اخت ۱۱ فضای 
آموزش��ی در سطح شهرس��تان، گفت: تراکم دانش 
آموزی در بخش مرکزی ش��هری ملارد، سرآسیاب 

و مارلیک حتی به بالای ۴۰ نفر در کلاس می رسد.

طی��ب رضایی ف��ر مدی��ر اداره آم��وزش و 
پرورش شهرس��تان ملارد در حاشیه مراسم 
کلنگ زنی احداث آموزش��گاه ۱۲ کلاس��ه 
اظهار داش��ت: ب��ا عنایت ب��ه تراکم دانش 
آموزش��ی میانگین ۵/۳۲ نفر در هر کلاس 
در س��طح شهرس��تان و حتی بالای ۴۰ نفر 
در بخ��ش مرکزی م��لارد، سرآس��یاب و 
مارلیک به تفکیک بخش صفادشت، در ۳ 
س��ال اخیر گام های موثری در راستای حل 
مش��کل کمبود فضای آموزشی با مسؤولان 
شهرس��تانی و مجمع خیرین مدرسه س��از 
برداش��ته ش��د.وی اف��زود: در نتیجه این 
پیگیری ها ط��رح جهاد مدرسه س��ازی در 

شهرس��تان ملارد آغاز شد و در سال جاری 
پروژه های مناس��بی به بهره برداری رسیده 
و ۱۰ پروژه نیز در س��طح شهرس��تان دست 
اح��داث اس��ت.مدیر آم��وزش و پرورش 
شهرس��تان م��لارد بیان داش��ت: مراس��م 
کلنگ زنی یازدهمین پروژه و آموزش��گاه ۱۲ 
کلاسه مجمع خیرین مدرسه ساز شهرستان 
ملارد در زمینی به مس��احت ۲۵۰۰ مترمربع 
و زیربنا ۱۳7۰ متر مربع در قالب طرح آجر 
ب��ه آجر در بلوار ش��هیدان ش��وریابی برگزار 
ش��د.رضایی فر گفت: این مدارس به همت 
مجمع خیرین و اداره کل توسعه و نوسازی 
مدارس استان تهران در حال احداث است 
و انتظار اس��ت تا سال تحصیلی آتی ۱۴۰۰-

۱۴۰۱ به بهره برداری برس��د.وی تصریح کرد: 
از مجمع خیرین مدرسه ساز کشور و تمامی 
خیرین عزیز اس��تدعا دارم ک��ه آموزش و 
پ��رورش شهرس��تان در راس��تای احداث 
هنرس��تان ها از جمله هنرستان کشاورزی و 
مدارس اس��تثنایی نیاز مبرم به کمک های 
مالی دارد و امیدواریم خیرین عزیز آموزش 

و پرورش را در این مسیر یاری کنند.

کلنگ زنی ساخت مدرسه ۱۲ 
کلاسه در ملارد 

ر  شهرداری ش�هریار اخبا

آگهی: قبول 
 026-44224371

026-32748707    

 فرمانده انتظامی البرز از کشف انبار عطر و ادکلن قاچاق و دستگیری 
یک نفر در این ارتباط خبرداد.

سردار عباسعلی محمدیان گفت که در پی دریافت گزارش های مردمی 
مبن��ی بر دپو و نگه��داری مقادیر قابل توجهی عط��ر قاچاق در یکی از 
انبارهای شهرستان فردیس، بررسی موضوع در دستور کار پلیس آگاهی 
این شهرس��تان قرار گرفت. ماموران با انجام اقدامات پلیسی از صحت 
خبر اطمینان و سپس با هماهنگی مقام قضایی به انبار مورد نظر اعزام 
و در بازرسی از آنجا مخزن یک هزار و ۳۵۰ لیتری عطر و تعداد ۲۴۶ هزار 
و ۸۰۸ جام شیش��ه عطر وادکلن بسته بندی شده قاچاق کشف کردند.
س��ردار محمدیان افزود: کارشناسان ارزش این کالای قاچاق را بیش از 
۱۸ میلیارد ریال برآورد کرده اند.د راین زمینه پرونده تشکیل و به همراه 
متهم و اموال کشف شده به مراجع قضایی ارسال شد.طی سال جاری 
بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال انواع کالای قاچاق و احتکار ش��ده در 

استان البرز کشف شده است.

حوادث ب�ا دبی�ر صفح�ه: البرز 09905602150ارتب�اط 
32748707

انبار عطر و ادکلن قاچاق 
در البرز کشف شد

قلع و قمع اوباش در 

منطقه دهقان ویلا
 فرمانده انتظامی شهرستان کرج از دستگیری ۵ نفر از اراذل و 

اوباش منطقه دهقان ویلا خبر داد.
مرکز  اعلام  پی  در  گفت:  گودرزی،  معظمی  محمد  سرهنگ 
فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر قدرت نمایی و درگیری تعدادی 
از اراذل و اوباش در منطقه دهقان ویلا که این موضوع باعث 
ایجاد ترس و دلهره در بین شهروندان شده بود، بلافاصله اکیپی 
از ماموران کلانتری ۴۶ دهقان ویلا به محل درگیری اعزام شدند.
سرهنگ گودرزی افزود: با حضور ماموران مشخص شد تعدادی 
از اراذل و اوباش سابقه دار سطح حوزه که تحت تعقیب پلیس و 
مراجع قضائی بودند به دلیل خصومت های شخصی با یک دیگر 
درگیر شده و با عربده کشی و استفاده از سلاح سرد، در بین مردم 
اقدام به قدرت نمایی می کنند.او گفت: ماموران با هوشیاری و 
سرعت عمل ضمن کنترل متهمان، موفق به دستگیری هر ۵ 
اوباش شرکت کننده در درگیری شده و سلاح های سرد کشف 
شده از نامبردگان را نیز به کلانتری منتقل کردند.فرمانده انتظامی 
شهرستان کرج با اشاره به اعتراف متهمان به شرارت و برهم زدن 
نظم عمومی افزود: در این خصوص پرونده تشکیل و برای ادامه 

تحقیقات به به پلیس امنیت عمومی استان ارسال شد.

نیازمند    یهـا
هر روز با شما هستیم

جهت سفارش آگهی  
09905602180 , 026-44224371-2

استخدام
 نیروی خانم 

تعدادی نیروی خانم جهت شرکت 
پوشاک زنانه  با سرویس + بیمه + نهار   

09351619692

کارشناس فروش حرفه ای
در ش��رکت طراحی س��ایت  حقوق از 
1.5 تا 5 میلیون )برحسب توانایی 

و رزومه ( ساعات کاری شنبه 
الی 4 ش��نبه کرج-پایینتر از پل 

آزادگان-ک نعمت اللهی -پ7 و 7
حتما هماهنگ کنید جهت  

ساعت و تاریخ مصاحبه
09224425982

 کارگرس��اده
به سه نفرخانم ویک نفراقاجهت 

کاردرکارگاه سفال وسرامیک 
دربلوارسرداران ماهدشت نیازمندیم. 

حداکثرسن ۳۰سال. شرایط کاروزارت 
کار. بیمه هم ازماه اول           

09127882115

ا تومبیلاملاك

زمین شهرکی ۴۸۰ متری تهراندشت حاجی بیک 
دارای اسناد معتبر اصلاحات اراضی چسبیده به 

بافت روستا با کوچه اختصاصی مجوز دیوار کشی 
به ارتفاع ۴۰/۱ متر دارای چاه آب نیمه عمیق و آبیاری 

قطره ای برق و گاز شهری در فاصله ۲۰۰ متری
درختان میوه مثمر )هلو ، شلیل، آلو و سیب(

09109353447

 فروش باغ و مرغداری
مرغداری تخم گذار. 2۰.۰۰۰ 
متر. سالن ها4 عدد سوله به 

5۰74 متر. پروان��ه به��ره ب��رداری 
ازسازمان نظام مهندسی 

کشاورزی و منابع طبیعی استان 
الب��رز ب��ا ظرفی��ت 1۰۰.۰۰۰

09121437841

 استخدام
کارگرس��اده آقا 

جهت کارخانه نیازمندیم 
 در محدوده کمالشهر

026-44374037-38

مغازه تجاری
کرج بلوار کامیونداران 6۰ متر آب 

وبرق و گاز و تلفن. ..۳۰ متر بالکن 

09130763126

لیفانx60 اتومات مدل95
لیفانx6۰اتومات مدل۹5 بیرنگ 

سالم وتمیز
09128676433 

 فروش سوله دارویی
فروش سوله کاملا دارویی -بهداشتی 
در شهرک صنعتی اشتهاردزمین 16۰۰ 

متر دونبش)سند تک برگ الحاقی(
زیر بنا 14۰۰ متر .در دو طبقه هر طبقه 

7۰۰ متر. دیوار تا سقف سرامیک به 
ارتفاع 4 متر. کف اپوکسی تابلو برق          

09124789432

 دنا+ تیپ2 مدل 97
بدون هیچ خط و خشی

رخ بسیار زیبابیمه تا برج 12
لاستیگ 1۰۰%رینگ16 

سانروف آنتن کوسه ای کروز 
کنترل4ایربگصندلی فول    

09109531850

 پژو 206 اس دی
سالم .روکش نو. شیشه دودی.

ترمز جلو وعقب دیسکی.
دوربین دنده عقب.کفی قالبی 

و سه بعدی        

09194647604

استخدام  حسابدار 
حسابدار خانم یا آقا ماهر با تجربه تمام وقت آشنا به 

نرم افزار رویان افزارپارس نیازمندیم
واقع در هشتگرد - تهراندشت جاده سعیدآباد 
09121302673 و 09121694326
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     بهارستان 

شايد بتوان گفت بزرگترين بركات اين ولادت 
عظيم - ولادت پيامبر اكرم - عبارت از هديه كردن 

توحيد و عدالت به جوامع بشرى بود.

از گنجهای بهشت; نیکی کردن و پنهان نمودن کار]نیک[ و صبر بر مصیبتها  مقام معظم رهبری
و نهان کردن گرفتاریها )یعنی عدم شکایت از آنها( است.

 نهج البلاغه

کسی که نماز را از وقتش تأخیر بیندازد، )فردای قیامت( به شفاعت من 
نخواهدرسید.  

حضرت محمد )ص(

مدیریت شهری پرند پیشگام در توسعه اماکن 
ورزشی

خی��ز_دوم پروژه های عمرانی ش��هرداری و ش��ورای   
اسلامی شهر پرند در سال جاری با سرعت و کیفیت بالا به پیش 
می رود.به گزارش روابط عمومی شهرداری پرند؛ با تاکید مهندس 
علیرضا عرب شهردار پرند و اعضای شورای اسلامی شهر، بخش 
مهمی از پروژه عمرانی سال ۹۹ به توسعه زیرساخت ها و  افزایش 
سرانه های ورزشی اختصاص یافته که یکی از آنها سوله ورزشی 
اس��تاندار فاز صفر اس��ت.این پروژه با نظ��ارت معاونت عمران 
ش��هرداری، در خیابان جام جم و با مس��احت ۱۳۰۰ متر مربع در 
حال احداث است و اکنون در مرحله رفتِر و نصب سازه سقف قرار 

دارد و در دهه فجر به بهره برداری خواهد رسید.

عملیات دیوار چینی و ایزوگام فونداسیون خانه 
کشتی شهر پرند

روند احداث خانه کشتی شهر پرند با نظارت کارشناسان 
حوزه معاونت عمران ش��هرداری بدون وقفه در حال اجرا است.به 
گزارش روابط عمومی ش��هرداری پرند؛ خانه کشتی با مساحت 
۱۳۰۰ متر مربع نخس��تین مجموعه اختصاصی کش��تی گیران و 
علاقه مندان به این رشته ورزشی در شهر پرند است که در فاز صفر 
در حال احداث می باشد و در دهه فجر امسال افتتاح خواهد شد.

کاشت گلهای فصلی در پارک ها و میادین شهر پرند

به دنبال اقدامات گس��ترده ش��هرداری پرند در راستای 
حفظ و توس��عه عرصه های فضای س��بز و همچنین زیباسازی 
بصری شهر، کاشت گلهای فصلی در میادین، بلوارها و پارک های 
سطح شهر ادامه دارد.به گزارش روابط عمومی شهرداری پرند؛ در 
تازه ترین اقدام معاونت خدمات شهری و فضای سبز شهرداری 
پرند، کاش��ت انواع گل های فصلی و دائمی در میدان استقلال، 

سپاه و آسمان به اجرا رسید.

شهری

  رئیس ش��ورای نسیم ش��هر گفت: شهردار نسیم 
ش��هر به بهانه درآمد و تامین بودجه روال نادرس��تی 
مبن��ی بر ارائه فیش جهت احداث طبقات غیرمجاز و 
در معابر فرعی که به هیچ وجه ظرفیت تراکم س��ازی 

را ندارد اقدام می کند .

به گزارش تس��نیم حس��ن زارعی اظهار داشت: با توجه به 
مطالبات مردم و حقوق ش��هروندان به مجموعه مدیریت 
ش��هری تذکر می دهیم که ضمن دس��ت برداشتن از این 
روال غلط نس��بت به رعایت قانون و مق��ررات وفق طرح 
تفصیلی و با توجه به ظرفیت ش��هر اق��دام کنند.وی بیان 
کرد: در پی نظارت های میدانی و گزارشات مردمی شاهد 
تخلفات گس��ترده در ساخت و ساز و دیوارکشی های غیر 
مجاز در نقاط مختلف نس��یم ش��هر هستیم که در صورتی 
که ش��هردار توانایی کنترل و نظارت نداشته باشد حتما از 
طرق قانونی که وظایف ذاتی شورا بر ما تکلیف کرده برخورد 
خواهیم کرد.رئیس شورای نسیم شهر افزود: شهر فروشی 

به بهانه کس��ب درآمد آن هم با ارائه فیش که مش��خص 
نیست بعدها چه می شود جایز نیست.زارعی به اصراف و 
هزینه کردهای نامتعارف در امور جاری شهرداری انتقاد کرد 
و گفت: پرداخت حقوق و اضافه کاری به کارکنانی که حضور 

فیزیکی در محل کار خود نداش��ته اند چه معنی می دهد. 
بیت الم��ال را باید به درصدی هزینه کرد.وی تصریح کرد: 
عوارض ساختمان های غیرمجاز در سال های آتی بیشتر 
بر شهروندان ملموس خواهد شد چرا که سرانه های نسیم 

ش��هر محدود و گنجایش جمعیت پذیری بیشتر را ندارد.
رئیس شورای نسیم شهر با بیان اینکه حذف پارکینگ در 
این شهر از خطاهای نابخشودنی است بیان داشت: چگونه 
در ش��هرداری ب��ا بی برنامگی و عدم توج��ه به طرح های 
 پیش بینی شده همانند طرح تفصیلی این اجازه را بر خود 
می دهند که در کاربری های غیر مسکونی و در سرانه های 
خدماتی، فضای سبز، ورزشی، بهداشتی درمانی، فرهنگی و 
غیره مجوز احداث ساختمان های مسکونی آن هم با تراکم 
و سطح اشغال غیر مجاز را می دهند.زارعی همچنین تاکید 
کرد: کس��انی که تا به امروز در حذف س��رانه ها به صورت 
غیر قانونی و ناعادلانه دخیل بوده و هس��تند در هر مقامی 
باید پاسخگوی مردم و مسئولان نظارتی باشند و نمی شود 
ک��ه خطا کنی و فراموش ش��ود.وی در پایان با بیان اینکه 
در راس��تای حمایت از ش��هردار بومی درصدد کادر سازی 
برای اس��تفاده از نیروی های بومی در مجموعه شهرداری 
 بودیم ، خاطرنشان کرد: ش��هردار نسیم شهر متاسفانه با 

سیاست های شورای شهر پیش نمی رود.

ساخت و ساز  بی رویه به بهانه درآمد خیانت است
اولتیماتوم رئیس شورا به شهردار نسیم شهر: 

افزایش آگاهی در زمینه پدافند غیر عامل
 از  وظایف اصلی خبرنگاران است

  محمد آگاهی مند ش��هردار صالحیه و جمعی از معاونین و مسئولین 
دوایر مختلف مدیریت ش��هری به گرد هم آمدند تا نحوه اجرای فکری نو 
برای حل فوری مشکلات ساکنین محلات مختلف را برنامه ریزی نموده 
و به یک روال س��ازمانی تبدیل نمایند .ش��هردار صالحیه در این نشست 
شناسایی عموم مشکلات شهروندان در زمینه ترمیم آسفالت،جداول،شیب 
بندی نهر،زیباس��ازی ، خدمات شهری و رفع فوری آن از سوی واحدهای 
مرتبط مدیریت ش��هری را از اهداف این س��تاد عنوان کرد و گفت : واحد 
شناس��ایی و ممیزی با قید جزییات و تفصیل،صرفا مشکلاتی که رفع آن 
در کوتاه مدت امکان پذیر اس��ت را طبقه بندی می نماید تا برای رفع آن 
در این ستاد بطور عاجل هماهنگی های لازم انجام شود  .شهردار صالحیه 
اجرای گسترده پروژه های زیربنایی را موجب رضایت عمومی شهروندان 
از خدمات دوره جدید مدیریت شهری و شورای اسلامی دوره پنجم عنوان 
کرد و افزود :سیاری از مشکلات محلی شهروندان با تمرکز ستاد خدمات 
جهادی محله محور ظرف کمترین زمان حل خواهد ش��د و نباید اقدامات 

کلی و مثبت مدیریت شهری را تحت تاثیر قرار دهد .

 نشست خبری و رزمایش سایبری پدافند غیرعامل به منظور 
گرامیداشت هفته پدافند غیر عامل با حضور قاسمی سرپرست 
اداره فرهنگ و ارش��اد اسلامی بهارس��تان، خبرنگاران و اصحاب 
رس��انه شهرس��تان در محل س��الن جلس��ات این اداره برگزار 
شد.فاطمه قاس��می ضمن حضور در این نشست گفت: وظیفه 
اصحاب رس��انه در ترویج فرهنگ جایگاه ویژه پدافند غیرعامل 
بسیار حائز اهمیت است.سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
بهارستان با اشاره به جغرافیای سرزمینی اندک و جمعیت بسیار 
بالا دارای اقوام گوناگون در این شهرستان گفت: شایسته است از 
راه های مختلف مردم را با مسائل پدافند غیر عامل آشنا سازیم 
که افزایش آگاهی و بصیرت عمومی در این زمینه می توانند یکی 
از وظایف اصلی خبرنگاران و صاحبان رس��انه شهرس��تان باشد.

قاسمی افزود: بیماری کرونا مصداق بارز اجرای پدافند غیرعامل 
در شهرستان بهارستان است که در این زمینه اطلاع رسانی و آگاه 

سازی عموم مردم از اهم واجبات می باشد.

  س��خنگوی شورای اسلامی شهر پرند از راه اندازی سامانه 
پای��ش تصویری )مانیتورینگ( در س��طح ش��هر خبر داد و 
گف��ت: این طرح یکی از نیاز ه��ای جدی برای تامین امنیت 
ش��هروندان گرامی پرند است که با تلاش شهرداری و شورای 
اسلامی شهر به اجرا رسید. حسین کسمرادی چگینی تصریح 
کرد: ارتقا ضریب امنیت ش��هر و شهروندان، کاهش سرقت، 
اصلاح رفت��ار ترافیکی، جلوگیری از تجاوز به حریم عمومی و 
کنترل وسایط نقلیه در ش��رایط خاص از مهمترین محاسن 
پایش تصویری است.سخنگوی ش��ورای اسلامی شهر پرند 
 خاط��ر نش��ان کرد: از مدتی پی��ش بنا بود ک��ه این طرح در 
ش��هر ها اجرایی شود و ش��هر پرند به عنوان شهری پیشگام 
به سیس��تم پایش تصویری مجهز شد.کسمرادی افزود: جا 
دارد از کلیه نهاد ها و دس��تگاه های مربوطه که همکاری لازم 
را جهت اجرای این طرح با ش��هرداری و شورای اسلامی شهر 

داشتند، قدردانی نمایم.

سامانه پایش تصویری پرند راه اندازی 
شد 

» ستاد خدمات جهادی محله محور «  
شهرداری صالحیه تشکیل شد

اجتماعی    فرمان��دار رب��اط کری��م در خصوص حل 
مشکل نانوایی فعال در شهرستان گفت: مشکل مجوز ۲۲ 

نانوایی در شهر پرند حل و صاحب پروانه فعالیت شدند.

به گ��زارش فارس د، نظ��ام ملکش��اهی فرماندار 
شهرس��تان رباط کری��م در خصوص ص��دور پروانه 
فعالیت ۲۲ واحد خبازی در شهر پرند که دارای مجوز 
بودند، اظهار کرد: با توجه به افزایش قیمت سهمیه 
آرد و ازدی��اد خرید و فروش ه��ای خارج از ضوابط 
دولتی، برای رفع دغدغه نانوایان و مطالبات مردمی، 
رایزنی های لازم با استاندار تهران و مدیرکل اداره غله 
و خدمات بازرگانی و رئیس سازمان صنعت، معدن 
و تجارت اس��تان تهران انجام شد و بعد از ۲۰ سال 

نانوایی های شهر پرند صاحب پروانه کسب شدند.
وی در خصوص س��همیه آرد ای��ن نانوایی ها گفت: 

دغدغه دولت، حاکمیت و نظام معیشت مردم است 
و با توج��ه به این که نان قوت اصلی س��بد خانوار 

اس��ت، با تمهیدات و پیگیری های انجام ش��ده، از 
این پس برای این نانوایی ها س��همیه آرد دولتی در 
نظر گرفته خواهد شد.فرماندار شهرستان رباط کریم 
در خصوص بازدید تیم های بازرس��ی از نانوایی های 
شهرس��تان در خصوص اجرایی کردن پروتکل های 
بهداش��تی اف��زود: نظارت های جدی در راس��تای 
ارتقای کیفیت نان، طرح نمونه برداری از نانوایی ها و 
حذف افزودنی های غیر مجاز، کمیت خمیر و رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی در زمان پخت و توزیع، 
مورد توجه مراکز بهداشت و دستگاه های نظارتی قرار 
گی��رد و در صورت رؤیت با متخلفان برخورد قانونی 
شود تا بتوانیم شاهد ایجاد آرامش خاطر نسبی در 

بین مردم و جامعه باشیم.

پس از ۲۰ سال سردرگمی؛ نانوایی های پرند صاحب پروانه کسب شدند
 ملکشاهی فرماندار رباط کریم:

اخبار  شهرداری صالحیه
تابلو های هدایت مسیر در صالحیه نونوار شد 

با توجه به نقش بس��یار مهم تابلو ها در  تامین ایمنی و 
هدایت شهروندان در دسترسی به مسیرهای اصلی مورد نظر، تابلو های 
راهنمایی در مسیرهای: بلوار حضرت ولیعصر )عج( ، بلوار هاشمی 
رفسنجانی و بلوار امام علی)ع( ساماندهی شد.شایان ذکر است 
با هدف جمع آوری و جایگزینی تابلوها و علائم ترافیکی فرسوده 
در معابر، تابلوهای فرس��وده ترافیکی، لیست برداری و نسبت به 

نونواری و یا جایگزینی تابلوهای جدید اقدام می گردد.

دیدار رئیس و اعضای شورای اسلامی شهرصالحیه 
با شهروندان

دیدار روزانه رئیس و اعضای شورای اسلامی شهرصالحیه 
با ۴۰ نفر از شهروندان در محل ساختمان این نهاد مردمی برگزار 
شد که طی آن درخواستهای از قبل مطرح شده صاحبان رجوع در 
 دس��ت بررس��ی قرار گرفت.جلب رضایت ش��هروندی و ارتباط 
بی واس��طه با اعضای پارلمان شهری صالحیه از اهداف برگزاری 
این دیدارها است که شهروندان می توانند با شماره  ۰۲۱۵۶۶۲۰7۰۰ 

اطلاعات لازم جهت جدول زمانبندی این دیدارها کسب نمایند.

بستر ارتباط_مستقیم با شهردار صالحیه فراهم شد

محمد آگاهی مند ش��هردار صالحیه از راه اندازی سامانه_
ارتباط_پیامکی با هدف فراهم سازی زمینه مشارکت شهروندان برای 
ارائه خدمات شایسته خبر داد.وی با اشاره به ضرورت توسعه ارتباط 
با مردم گفت: به منظور فراهم نمودن زمینه های مشارکت شهروندان 
در مدیریت شهری، این سامانه راه اندازی شد که پیام های ارسالی را 

بی واسطه و مستقیم بر روی تلفن همراه خود دریافت می نمایم.


